**SPECYFIKACJA WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**(SWZ)**

**Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy**

Oznaczenie postępowania: RIR.271.1.2.2021

**TRYB UDZIELENIA ZAMÓWIENIA:** tryb podstawowy bez negocjacji

**ZATWIERDZIŁ:**

/-/ Lesław Blacha

Wójt Gminy Gołcza

**Gołcza, marzec 2021 r.**

Spis treści

[Rozdział 1 - Nazwa oraz adres Zamawiającego 3](#_Toc66063011)

[Rozdział 2 - Tryb udzielenia zamówienia 3](#_Toc66063012)

[Rozdział 3 – Opis przedmiotu zamówienia 3](#_Toc66063013)

[Rozdział 4 – Termin wykonania zamówienia 4](#_Toc66063014)

[Rozdział 5 – Informacja o warunkach udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia 4](#_Toc66063015)

[Rozdział 6 – Podstawy wykluczenia z postępowania 7](#_Toc66063016)

[Rozdział 7 – Oświadczenia i dokumenty, jakie zobowiązani są dostarczyć Wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz wykazania braku podstaw wykluczenia (informacja o podmiotowych środkach dowodowych). 7](#_Toc66063017)

[Rozdział 8 – Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których zamawiający będzie się komunikował z Wykonawcami oraz informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej, a także wskazanie osób uprawnionych do komunikowania się z Wykonawcami. 8](#_Toc66063018)

[Rozdział 9 – Wymagania dotyczące wadium 9](#_Toc66063019)

[Rozdział 10 – Termin związania ofertą 10](#_Toc66063020)

[Rozdział 11 – Opis sposobu przygotowywania oferty 10](#_Toc66063021)

[Rozdział 12 – Sposób oraz termin składania i otwarcia ofert 12](#_Toc66063022)

[Rozdział 13 – Sposób obliczenia ceny 12](#_Toc66063023)

[Rozdział 14 – Opis kryteriów oceny ofert, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert 13](#_Toc66063024)

[Rozdział 15 – Informacje o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego 14](#_Toc66063025)

[Rozdział 16 – Informacje dotyczące zabezpieczenia należytego umowy 15](#_Toc66063026)

[Rozdział 17 – Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które zostaną wprowadzone do umowy w sprawie zamówienia publicznego 15](#_Toc66063027)

[Rozdział 18 – Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy 16](#_Toc66063028)

[Rozdział 19 – Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych 16](#_Toc66063029)

[Rozdział 20 – Wykaz załączników 17](#_Toc66063030)

## **Rozdział 1 - Nazwa oraz adres Zamawiającego**

Gmina Gołcza, 32-075 Gołcza 80

tel. 12 388 60 03, e-mail: [ug@golcza.pl](mailto:ug@golcza.pl)

Strona internetowej: [www.golcza.pl](http://www.golcza.pl)

**adres strony internetowej prowadzonego postępowania, na której udostępniane będą zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia** [**https://platformazakupowa.pl/pn/golcza**](https://platformazakupowa.pl/pn/golcza)

## **Rozdział 2 - Tryb udzielenia zamówienia**

1. Niniejsze postępowanie prowadzone jest w **trybie** **podstawowym bez możliwości negocjacji,** o którym mowa w art. 275 pkt. 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2019 r., poz. 2019 ze zm.), zwanej dalej ustawą Pzp.
2. Do czynności podejmowanych przez Zamawiającego i Wykonawców w postępowaniu o udzielenie zamówienia stosuje się przepisy powołanej ustawy Prawo zamówień publicznych oraz aktów wykonawczych wydanych na jej podstawie, a w sprawach nieuregulowanych przepisy ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks cywilny (Dz.U. z 2020 r., poz. 1740).

## **Rozdział 3 – Opis przedmiotu zamówienia**

1. Przedmiotem zamówienia jest wykonanie robot budowlanych w ramach zadania pn. **Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy**.

Zakres zamówienia obejmuje:

* rozbiórkę istniejącego budynku magazynowego,
* plac manewrowy, utwardzony kostką betonową z wydzielonymi trzema miejscami postojowymi,
* systemowy, kontenerowy budynek stróżówki wraz z instalacjami wewnętrznymi,
* systemową wagę najazdową o udźwigu 40t,
* wiatę o konstrukcji stalowej,
* wewnętrzną linię zasilającą energetyczną do budynku stróżówki,
* zewnętrzną instalację oświetleniowa wraz ze słupami oświetleniowymi wysokości,
* zewnętrzną instalację kanalizacji deszczowej z separatorem błota i substancji ropopochodnych,
* rozbiórkę oraz budowę nowego ogrodzenia wraz z bramami i furtkami
* budowę zjazdu z drogi gminnej wewnętrznej,
* budowę przyłącza wody,
* budowę przyłącza kanalizacji sanitarnej,
* budowę przyłącza kanalizacji deszczowej.

Przedmiot zamówienia został w sposób szczegółowy opisany w załączniku 1 do SWZ „Opis przedmiotu zamówienia”, wielobranżowej dokumentacji projektowej oraz przedmiarach robót.

Warunki realizacji zamówienia zawarte zostały w projektowanych postanowieniach umowy stanowiących załącznik nr 2 do SWZ.

1. Nazwy i kody zamówienia według Wspólnego Słownika Zamówień (CPV):

45000000-7 – Roboty budowlane,

45111200-0 – Roboty w zakresie przygotowania terenu pod budowę i roboty ziemne,

45233140-2 – Roboty drogowe,

45231300-8 – Roboty budowlane w zakresie budowy wodociągów i rurociągów do odprowadzania ścieków,

45330000-9 – Roboty instalacyjne wodno-kanalizacyjne i sanitarne,

45315300-1 – Instalacje zasilania elektrycznego,

45111291-4 – Roboty w zakresie zagospodarowania terenu,

1. Zamawiający wymaga, aby Wykonawca udzielił gwarancji jakości i rękojmi za wady na wykonane roboty budowlane na okres nie krótszy niż 36 miesięcy i nie dłuższy niż 60 miesięcy, w tym na zastosowane materiały i urządzenia. Okres gwarancji i rękojmi rozpoczyna swój bieg od daty końcowego odbioru przedmiotu zamówienia.
2. Zamawiający zaznacza, iż wyłoniony Wykonawca zobowiązany będzie do posiadania ubezpieczenia w okresie realizacji zamówienia zgodnie z zapisami zawartymi w § 16 projektowanych postanowieniach umowy.
3. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert częściowych.
4. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych.
5. Zamawiający nie przewiduje udzielenia zamówień, o których mowa w art. 214 ust. 1 pkt 7 ustawy Pzp.
6. Zamawiający wymaga zatrudnienia przez Wykonawcę lub Podwykonawcę na podstawie umowy o pracę, w sposób określony w art. 22 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. - Kodeks pracy (Dz.U. z 2020r. poz.1320 ze zm.), osób wykonujących czynności w zakresie realizacji zamówienia, tj. wykonujących prace fizyczne związane z realizacją przedmiotu zamówienia.Sposób dokumentowania zatrudnienia osób, o których mowa powyżej oraz uprawnienia Zamawiającego w zakresie kontroli spełniania przez Wykonawcę wymagań oraz sankcje, zostały określone w § 4 ust. 12 projektowanych postanowieniach umowy. Wykonawca zobowiązany jest do wprowadzenia w umowach z podwykonawcami stosownych zapisów zobowiązujących do zatrudnienia w/w osób na umowę o pracę oraz zapisów umożliwiających Zamawiającemu przeprowadzenie kontroli sposobu wykonania tego obowiązku.
7. Wykonawca może powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcy (podwykonawcom).

Zamawiający wymaga, aby Wykonawca wskazał w ofercie części zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom oraz podał nazwy ewentualnych podwykonawców, jeżeli są już znani.

## **Rozdział 4 – Termin wykonania zamówienia**

Termin realizacji zamówienia wynosi **90 dni** od daty zawarcia umowy.

## **Rozdział 5 – Informacja o warunkach udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia**

1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy nie podlegają wykluczeniu na zasadach określonych w rozdziale 6 SWZ oraz spełniają określone przez Zamawiającego warunki udziału w postępowaniu.
2. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się wykonawcy, którzy spełniają warunki dotyczące:
   1. zdolności do występowania w obrocie gospodarczym:

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

* 1. uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów:

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

* 1. sytuacji ekonomicznej lub finansowej:

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

* 1. zdolności technicznej lub zawodowej:

Wykonawca spełni warunek, jeżeli wykaże że:

* + 1. w okresie ostatnich 5 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie wykonał należycie co najmniej:

1. jedną robotę budowlaną o wartości robót nie mniejszej niż 150 000,00 zł brutto, polegającą na budowie lub przebudowie lub remoncie/modernizacji (alternatywnie): placu manewrowego, drogi, ciągu komunikacyjnego (np. chodników, ścieżek rowerowych) o nawierzchni z kostki brukowej lub masy mineralno-bitumicznej asfaltowej,
2. jedną robotę budowlaną o wartości robót nie mniejszej niż 50 000,00 zł brutto, polegającą na budowie lub przebudowie lub remoncie/modernizacji sieci lub przyłączy kanalizacyjnych.

Pojęcie budowy, przebudowy, remontu należy definiować zgodnie z przepisami ustawy z dnia 07.07.1994 r. Prawo budowlane (Dz. U. z 2020 r., poz. 1333 z późn. zm.).

* + 1. dysponuje osobami zdolnymi do wykonania niniejszego zamówienia tj.:

1. co najmniej jedną osobą, która będzie pełniła funkcję kierownika budowy, posiadającą uprawnienia budowlane do kierowania robotami w specjalności konstrukcyjno-budowlanej,
2. co najmniej jedną osobą, która będzie pełniła funkcję kierownika robót posiadającą uprawnienia budowlane do kierowania robotami w specjalności instalacyjnej w zakresie instalacji wodno-kanalizacyjnych,
3. co najmniej jedną osobą, która będzie pełniła funkcję kierownika robót, posiadającą uprawnienia budowlane do kierowania robotami w specjalności instalacyjnej w zakresie instalacji elektrycznych.

Zamawiający dopuszcza możliwość łączenia funkcji kierownika budowy/kierowników robót poszczególnych branż wymienionych powyżej, pod warunkiem wykazania się niezbędnymi uprawnieniami do kierowania robotami dla każdej z branży z zastrzeżeniem, że jedna osoba nie może pełnić więcej niż dwóch funkcji.

*Wykonawca winien wykazać się osobami posiadającymi uprawnienia budowlane do sprawowania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, zgodnie z wymaganymi przepisami ustawy Prawo budowlane lub innymi uprawnieniami umożliwiającymi wykonywanie tych samych czynności, do wykonania których w aktualnym stanie prawnym upoważniają uprawnienia budowlane w tej samej specjalności. Zgodnie z art. 104 ustawy Prawo budowlane – osoby, które przed dniem wejścia w życie ustawy (tj. przed dniem 01.01.1995 r.) uzyskały uprawnienia budowlane lub stwierdzenie posiadania przygotowania zawodowego do pełnienia samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie, zachowują uprawnienia do pełnienia tych funkcji w dotychczasowym zakresie.*

*Powyższe oznacza, iż w razie złożenia oferty zawierającej wskazanie osób posiadających uprawnienia budowlane uzyskane przed 1995 r., wymaga się od wykonawcy, aby osoby te posiadały uprawnienia zgodne z zakresem wskazanym w SWZ.*

*W przypadku specjalistów zagranicznych posiadających uprawnienia wydane poza terytorium RP (w tym wydane obywatelom Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz Konfederacji Szwajcarskiej) wymaga się od Wykonawcy, aby osoby te spełniały odpowiednie warunki opisane w art. 12a ustawy Prawo budowlane oraz pozostałe przepisy ww. ustawy oraz ustawy o zasadach uznawania kwalifikacji zawodowych nabytych w państwach członkowskich Unii Europejskiej (tekst jedn. Dz. U. z 2020 r. poz. 220 z późn. zm.) oraz art. 20a ustawy z dn. 15.12.2000 r. o samorządach zawodowych architektów oraz inżynierów budownictwa (tekst jedn. Dz. U. z 2019 r. poz. 1117 z późn. zm.).*

1. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia mogą polegać na zdolnościach tych z wykonawców, którzy wykonają roboty budowlane, do realizacji których te zdolności są wymagane.
2. W przypadku, o którym mowa w ust. 3 wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika, które roboty budowalne wykonają poszczególni wykonawcy.
3. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu, w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej podmiotów udostępniających zasoby, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków prawnych.
4. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach podmiotów udostępniających zasoby, jeżeli podmioty te wykonają świadczenie do realizacji którego te zdolności są wymagane.
5. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, składa, wraz z ofertą, zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji danego zamówienia lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów.
6. Zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby, o którym mowa w ust. 7, potwierdza, że stosunek łączący Wykonawcę z podmiotami udostępniającymi zasoby gwarantuje rzeczywisty dostęp do tych zasobów oraz określa w szczególności:
7. zakres dostępnych Wykonawcy zasobów podmiotu udostępniającego zasoby;
8. sposób i okres udostępnienia Wykonawcy i wykorzystania przez niego zasobów podmiotu udostępniającego te zasoby przy wykonywaniu zamówienia;
9. czy i w jakim zakresie podmiot udostępniający zasoby, na zdolnościach którego wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje roboty budowlane lub usługi, których wskazane zdolności dotyczą.
10. Zamawiający oceni, czy udostępniane wykonawcy przez podmioty udostępniające zasoby zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu, a także bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, które zostały przewidziane względem wykonawcy.
11. Oceniając zdolność techniczną lub zawodową, Zamawiający może na każdym etapie postępowania, uznać, ze wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli posiadanie przez wykonawcę sprzecznych interesów, w szczególności zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.

## **Rozdział 6 – Podstawy wykluczenia z postępowania**

1. Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się Wykonawców, w stosunku do których zachodzi którakolwiek z okoliczności wskazanych w art. 108 ust. 1 ustawy Pzp,
2. Wykluczenie Wykonawcy następuje zgodnie z art. 111 ustawy Pzp.

## **Rozdział 7 – Oświadczenia i dokumenty, jakie zobowiązani są dostarczyć Wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz wykazania braku podstaw wykluczenia (informacja o podmiotowych środkach dowodowych).**

1. Do oferty Wykonawca zobowiązany jest dołączyć aktualne na dzień składania ofert oświadczenie o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu oraz o braku podstaw do wykluczenia z postępowania – stanowiące załącznik do 2 SWZ.
2. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców, oświadczenie, o którym mowa w ust. 1, składa każdy z wykonawców. Oświadczenie to potwierdza brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu.
3. Wykonawca, w przypadku polegania na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, przedstawia, wraz z oświadczeniem, o którym mowa w ust. 1, także oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby, potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnianie warunków udziału w postępowaniu, w zakresie, w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby.
4. Zamawiający wezwie Wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 5 dni od dnia wezwania, aktualnych na dzień złożenia podmiotowych środków dowodowych:
   1. **oświadczenia** o aktualności informacji zawartych w oświadczeniu o barku podstaw do wykluczenia, o którym mowa w ust. 1,
   2. **wykazu robót budowlanych** wykonanych nie wcześniej niż w okresie ostatnich 5 lat, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich rodzaju, wartości, daty i miejsca wykonania oraz podmiotów, na rzecz których roboty te zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających, czy te roboty budowlane zostały wykonane należycie, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty sporządzone przez podmiot, na rzecz którego roboty budowlane zostały wykonane, a jeżeli wykonawca z przyczyn niezależnych od niego nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – inne odpowiednie dokumenty;
   3. **wykazu osób**, skierowanych przez wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego, w szczególności odpowiedzialnych za kierowanie robotami budowlanymi, wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, uprawnień, doświadczenia i wykształcenia niezbędnych do wykonania zamówienia publicznego, a także zakresu wykonywanych przez nie czynności oraz informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami;
5. Jeżeli wykonawca powołuje się na doświadczenie w realizacji robót budowlanych wykonywanych wspólnie z innymi wykonawcami, wykaz o którym mowa w ust. 4 pkt 2), dotyczy robót budowlanych, w których wykonaniu wykonawca ten bezpośrednio uczestniczył.

## **Rozdział 8 – Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których zamawiający będzie się komunikował z Wykonawcami oraz informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej, a także wskazanie osób uprawnionych do komunikowania się z Wykonawcami.**

* 1. Przedmiotowe postępowanie prowadzone będzie przy użyciu środków komunikacji elektronicznej. Dedykowana platforma zakupowa do obsługi komunikacji w formie elektronicznej pomiędzy Zamawiającym a Wykonawcami oraz składania ofert dostępna jest pod adresem: <https://platformazakupowa.pl>.
  2. Regulamin korzystania z Platformy Zakupowej znajduje się pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin>
  3. Niezbędne wymagania sprzętowo - aplikacyjne umożliwiające pracę na [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/), tj.:
* stały dostęp do sieci Internet o gwarantowanej przepustowości nie mniejszej niż 512 kb/s,
* komputer klasy PC lub MAC o następującej konfiguracji: pamięć min. 2 GB Ram, procesor Intel IV 2 GHZ lub jego nowsza wersja, jeden z systemów operacyjnych - MS Windows 7, Mac Os x 10 4, Linux, lub ich nowsze wersje,
* zainstalowana dowolna przeglądarka internetowa, w przypadku Internet Explorer minimalnie wersja 10 0.,
* włączona obsługa JavaScript,
* zainstalowany program Adobe Acrobat Reader lub inny obsługujący format plików .pdf,
* szyfrowanie na platformazakupowa.pl odbywa się za pomocą protokołu TLS 1.3,
* oznaczenie czasu odbioru danych przez platformę zakupową stanowi datę oraz dokładny czas (hh:mm:ss) generowany wg. czasu lokalnego serwera synchronizowanego z zegarem Głównego Urzędu Miar.
  1. Zamawiający dopuszcza przesyłanie danych w formatach dopuszczonych odpowiednimi przepisami prawa, tj. m.in.: .doc, .docx, .txt., .xls, .xsls, .pdf, jpg, .zip, przy czym Zamawiający zaleca wykorzystywanie plików w formacie .pdf. Maksymalny rozmiar jednego pliku przesyłanego za pośrednictwem dedykowanych formularzy do: złożenia, zmiany, wycofania oferty wynosi 150 MB natomiast przy komunikacji wielkość pliku to maksymalnie 500 MB.
  2. Zamawiający informuje, że instrukcje korzystania z Platformy Zakupowej dotyczące w szczególności logowania, pobrania dokumentacji, składania wniosków o wyjaśnienie treści SWZ, składania ofert oraz innych czynności podejmowanych w niniejszym postępowaniu przy użyciu Platformy Zakupowej znajdują się w zakładce „Instrukcje dla Wykonawców" na stronie <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>
  3. Osobą uprawnioną do porozumiewania się z Wykonawcami jest p. Dagmara Śladowska.
  4. Opis sposobu udzielania wyjaśnień treści SWZ:
  5. Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego z wnioskiem o wyjaśnienie treści SWZ, przekazanym za pośrednictwem Platformy (karta “Wyślij wiadomość do zamawiającego”).
  6. Zamawiający jest obowiązany udzielić wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na 2 dni przed upływem terminu składania odpowiednio ofert, pod warunkiem że wniosek o wyjaśnienie treści SWZ wpłynął do zamawiającego nie później niż na 4 dni przed upływem terminu składania odpowiednio ofert.
  7. Jeżeli zamawiający nie udzieli wyjaśnień w terminie, o którym mowa w pkt. 2, przedłuża termin składania ofert o czas niezbędny do zapoznania się wszystkich zainteresowanych wykonawców z wyjaśnieniami niezbędnymi do należytego przygotowania i złożenia ofert. W przypadku gdy wniosek o wyjaśnienie treści SWZ nie wpłynął w terminie, o którym mowa w pkt. 2, zamawiający nie ma obowiązku udzielania wyjaśnień SWZ oraz obowiązku przedłużenia terminu składania ofert.
  8. Przedłużenie terminu składania ofert, o których mowa w rozdz. 12, nie wpływa na bieg terminu składania wniosku o wyjaśnienie treści SWZ.
  9. Treść zapytań wraz z wyjaśnieniami Zamawiający udostępni na Platformie, bez ujawniania źródła zapytania.
  10. W uzasadnionych przypadkach Zamawiający może przed upływem terminu składania ofert zmienić treść SWZ. Dokonaną zmianę treści SWZ Zamawiający udostępni na Platformie.
  11. W przypadku gdy zmian treści SWZ prowadzi do zmiany treści ogłoszenia o zamówieniu, Zamawiający zamieszcza w Biuletynie Zamówień Publicznych ogłoszenie o zmianie ogłoszenia.
  12. W przypadku gdy zmian treści SWZ jest istotna dla sporządzenia oferty lub wymaga od wykonawców dodatkowego czasu na zapoznanie się ze zmiana treści SWZ i przygotowanie ofert, Zamawiający przedłuża termin składania oferty o czas niezbędny na ich przygotowanie.
  13. Zamawiający informuje wykonawców o przedłużonym terminie składnia ofert przez zamieszczenie informacji na Platformie oraz zamieszcza w ogłoszeniu o zmianie ogłoszenia.

## **Rozdział 9 – Wymagania dotyczące wadium**

* + - 1. Wykonawca zobowiązany jest do zabezpieczenia swojej oferty wadium w wysokości: 6 000,00 zł (słownie: sześć tysięcy złotych),
      2. Wadium musi być wniesione przed upływem terminem składania ofert i w jednej lub kilku następujących formach:

1. pieniądzu,
2. gwarancjach bankowych,
3. gwarancjach ubezpieczeniowych,
4. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 299).
   * + 1. Wadium w formie pieniądza należy wnieść przelewem na konto w Banku: Krakowski Bank Spółdzielczy O/Gołcza, nr rachunku 96 8591 0007 0150 0000 0417 0005, z dopiskiem **„Wadium – Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy”**

Za termin wniesienia wadium w formie pieniężnej zostanie przyjęty termin uznania rachunku Zamawiającego.

* + - 1. Jeżeli wadium jest wnoszone w formie gwarancji lub poręczeń Wykonawca przekazuje Zamawiającemu oryginał gwarancji lub poręczeń w postaci elektronicznej. Wadium takie musi obejmować cały okres związani ofertą. Treść gwarancji lub poręczenia nie może zawierać postanowień uzależniających jego dalsze obowiązywanie od zwrotu oryginału dokumentu gwarancyjnego do gwaranta.
      2. W przypadku wniesienia wadium w formie gwarancji lub poręczenia, koniecznym jest, aby gwarancja lub poręczenie obejmowały odpowiedzialność za wszystkie przypadki powodujące utratę wadium przez wykonawcę, określone w art. 98 ust. 6 ustawy Pzp.

Gwarancja lub poręczenie musi zawierać w swej treści nieodwołalne i bezwarunkowe zobowiązanie wystawcy dokumentu do zapłaty na rzecz Zamawiającego kwoty wadium płatne na pierwsze pisemne żądanie Zamawiającego.

Gwarancja lub poręczenie musi zawierać w swej treści wskazanie adresu email lub adresu pocztowego na który Zamawiający prześle oświadczenie o zwolnieniu wadium.

* + - 1. Zamawiający zwróci wadium wniesione w innej formie niż w pieniądzu poprzez złożenie gwarantowi lub poręczycielowi oświadczenia o zwolnieniu wadium. Zaleca się, aby poręczenie lub gwarancja wskazywały adres mailowy na jaki Zamawiający winien składać oświadczanie o zwolnieniu wadium, o którym mowa w art. 98 ust. 5 Pzp.
      2. Zamawiający zatrzyma wadium warz z odsetkami, w przypadkach określonych w art. 98 ust. 6 ustawy Pzp.

## **Rozdział 10 – Termin związania ofertą**

1. Wykonawca jest związany ofertą od dnia upływu terminu składania ofert **do dnia 24 kwietnia 2021 r.**, przy czym pierwszym dniem terminu związania ofertą jest dzień, w którym upływa termin składania ofert.
2. W przypadku gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą określonego w ust. 1, Zamawiający przed upływem terminu związania ofertą zwraca się jednokrotnie do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazywany przez niego okres, nie dłuższy niż 30 dni.
3. Przedłużenie terminu związania ofertą wymaga złożenia przez Wykonawcę pisemnego oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą.
4. Przedłużenie terminu związania ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą.

## **Rozdział 11 – Opis sposobu przygotowywania oferty**

1. Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.
2. Ofertę składa się na Formularzu ofertowym zgodnie z załącznikiem nr 1 do SWZ. Wraz z ofertą Wykonawca jest zobowiązany złożyć:
   * 1. **kosztorys ofertowy** sporządzony zgodnie z zapisami rozdz. 13 SWZ,
     2. odpis lub informację z Krajowego Rejestru Sądowego, Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej lub innego właściwego rejestru, chyba że Zamawiający może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych a Wykonawca w Formularzu oferty wskazał dane umożliwiające dostęp do tych dokumentów **w odniesieniu do Wykonawcy, Wykonawcy wspólnie ubiegającego się o zamówienie, jak również w odniesieniu do podmiotów udostępniających zasoby**,
     3. pełnomocnictwo lub inny dokument potwierdzający umocowanie do reprezentowania Wykonawcy lub podmiotu udostępniającego zasoby, chyba, że umocowanie do reprezentacji wynika z dokumentów, o których mowa w pkt. 2),
     4. pełnomocnictwo lub inny dokument potwierdzający umocowanie do reprezentowania wszystkich Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia (np. umowa o współdziałaniu). Pełnomocnik może być ustanowiony do reprezentowania Wykonawców w postępowaniu albo do reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy,
     5. oryginał gwarancji lub poręczenia, jeżeli wadium wnoszone jest w innej formie niż pieniądz, z uwzględnieniem zapisów rozdz. 9 ust. 4 i 5 SWZ,
     6. zobowiązanie innego podmiotu, o których mowa w rozdz. 5 ust. 7 SWZ, w przypadku, gdy wykonawca polega na zdolnościach podmiotów udostępniających zasoby w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu wraz z pełnomocnictwami, jeżeli prawo do podpisania danego zobowiązania nie wynika z dokumentów, o których mowa w pkt. 2),
     7. oświadczenie Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, o którym mowa w art. 117 ust. 4 ustawy Pzp,
     8. oświadczenie wymagane postanowieniami rozdz. 7 ust. 1 SWZ.
3. Ofertę oraz oświadczenie składa się po rygorem nieważności **w formie elektronicznej (tj. opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym) lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym.** Dokumenty te powinny być podpisane przez osobę upoważnioną do reprezentowania Wykonawcy, zgodnie z forma reprezentacji Wykonawcy określoną w rejestrze lub innym dokumencie, właściwym dla danej formy organizacyjnej Wykonawcy albo przez upełnomocnionego przedstawiciela Wykonawcy.
4. W przypadku, gdy podmiotowe środki dowodowe, inne dokumenty lub dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania zostały wystawione przez upoważnione podmioty:
5. jako **dokument elektroniczny – Wykonawca przekazuje ten dokument**;
6. jako dokument w postaci papierowej – Wykonawcą **przekazuje cyfrowe odwzorowanie tego dokumentu opatrzone podpisem kwalifikowanym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym** poświadczającym zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej;

Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, o którym mowa w powyżej, dokonuje notariusz lub:

* w przypadku podmiotowych środków dowodowych oraz dokumentów potwierdzających umocowanie do reprezentowania – odpowiednio Wykonawca, Wykonawca wspólnie ubiegający się o zamówienie, podmiot udostępniający zasoby, każdy w zakresie dokumentu, który go dotyczy,
* w przypadku innych dokumentów – odpowiednio Wykonawca lub Wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, każdy w zakresie dokumentu, który go dotyczy.

1. Podmiotowe środki dowodowe, w tym oświadczenie, o którym mowa w ust. 2 pkt. 7), zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby, które nie zostały wystawione przez upoważnione podmioty, oraz wymagane pełnomocnictwa:
2. **Wykonawca przekazuje w postaci elektronicznej i opatruje kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym**,
3. gdy zostały sporządzone jako dokument w postaci papierowej i opatrzone własnoręcznym podpisem, Wykonawca **przekazuje cyfrowe odwzorowanie tych dokumentów opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym** poświadczającym zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej,

Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, o którym mowa w powyżej, dokonuje notariusz lub:

* w przypadku podmiotowych środków dowodowych – odpowiednio Wykonawca, Wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby, każdy w zakresie podmiotowych środków dowodowych, które każdego z nich dotyczą;
* w przypadku oświadczenia, o którym mowa w ust. 5 pkt. 6), zobowiązania podmiotu udostępniającego zasoby – odpowiednio Wykonawca lub Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia
* w przypadku pełnomocnictwa – mocodawca.

1. Zobowiązanie, o którym mowa w rozdz. 5 ust. 7 SWZ powinno być podpisane przez osobę upoważnioną do reprezentowania podmiotu udostępniającego zasoby.
2. Oferta powinna być sporządzona w języku polskim.
3. Podmiotowe środki dowodowe lub inne dokumenty lub oświadczenia sporządzone w języku obcym Wykonawca przekazuje wraz z tłumaczeniem na język polski.
4. Oferta oraz pozostałe oświadczenia i dokumenty, dla których Zamawiający określił wzory, powinny być sporządzone zgodnie z tymi wzorami, co do treści oraz opisu kolumn i wierszy.
5. Zamawiający informuje, iż zgodnie z art. 18 ust. 3 ustawy Pzp, nie ujawnia się informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa, w rozumieniu przepisów zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, jeżeli Wykonawca, wraz z przekazaniem takich informacji, zastrzegł, że nie mogą być one udostępniane oraz **wykazał, że zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa**. Wykonawca nie może zastrzec informacji, o których mowa w art. 222 ust. 5 ustawy Pzp. Wszelkie informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz. U. z 2020 r. poz. 1913), które Wykonawca zastrzega, jako tajemnice przedsiębiorstwa, winny być załączone na Platformie w osobnym **pliku z oznaczeniem „Tajemnica przedsiębiorstwa”** (na platformie w formularzu składania oferty znajduje się miejsce wyznaczone do dołączenia części oferty stanowiącej tajemnicę przedsiębiorstwa).
6. Przed upływem terminu składania ofert, Wykonawca, za pośrednictwem Platformy może zmienić lub wycofać ofertę.
7. Wykonawca po upływie terminu do składania ofert nie może skutecznie dokonać zmiany ani wycofać złożonej oferty.

## **Rozdział 12 – Sposób oraz termin składania i otwarcia ofert**

1. Ofertę należy złożyć za pośrednictwem Platformy pod adresem: <https://platformazakupowa.pl> na stronie dotyczącej niniejszego postępowania w terminie do dnia **26.03.2021 r.** do godz. **10:00.**
2. Za datę przekazania oferty przyjmuje się datę jej przekazania w systemie (Platformie), tj. kliknięcie w drugim kroku składania oferty przycisku "Złóż ofertę", po prawidłowym przejściu procesu platforma wyświetli komunikat o tym, że oferta została złożona.
3. Szczegółowa instrukcja dla Wykonawców dotycząca złożenia oferty znajduje się na stronie internetowej <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>.
4. Otwarcie ofert nastąpi w dniu **26.03.2021 r.** o godz. **11:00** za pośrednictwem Platformy. W przypadku awarii Platformy, która spowoduje brak możliwości otwarcia ofert w powyższym terminie, otwarcie ofert nastąpi niezwłocznie po usunięciu awarii.
5. Otwarcie ofert jest na Platformie dokonywane poprzez odszyfrowanie i otwarcie ofert.
6. Otwarcie ofert odbywa się bez udziału Wykonawców.
7. Zamawiający, najpóźniej przed otwarciem ofert, udostępni na stronie internetowej prowadzonego postępowania (Platforma) informację o kwocie, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
8. Zamawiający, niezwłocznie po otwarciu ofert, udostępni na Platformie informacje o:
   1. nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania wykonawców, których oferty zostały otwarte,
   2. cenach lub kosztach zawartych w ofertach.

## **Rozdział 13 – Sposób obliczenia ceny**

* + 1. Wykonawca obliczając cenę ofert musi uwzględnić w Kosztorysie ofertowym wszystkie pozycje przedmiarowe opisane w przedmiarach robót. Wykonawca sporządzając kosztorysy ofertowe zobowiązany jest do wycenienia i wypełnienia wszystkich pozycji przedmiarów robót. Zamawiający zakazuje ingerencji w zakres i ilość robót wskazanych w przedmiarach. Wykonawca nie może pominąć w kosztorysach ofertowych żadnych pozycji z przedmiaru robót. W przypadku dokonania wyceny danej pozycji kosztorysu w innej pozycji, przy pozycji nie wycenionej należy podać numer pozycji gdzie wyceniono dane prace. Wykonawca nie może dopisywać pozycji przedmiarowych, dokonywać zmian ilości jednostek przedmiarowych i ich opisów.
    2. Cena wynikająca z kosztorysów ofertowych musi być tożsama z ceną całkowitą wynikającą z oferty Wykonawcy.
    3. Wykonawca powinien ująć w swojej ofercie cenowej wszystkie roboty towarzyszące   
       i zabezpieczające, a niewyszczególnione w przedmiarze i opisie robót oraz inne prace umożliwiające wykonawcy wykonanie robót podstawowych ujętych w przedmiarze oraz dokumentacji projektowej, a także koszt wszystkich ww. czynności.
    4. Wykonawca zobowiązany jest do przedłożenia Zamawiającemu kosztorysów ofertowych opracowanych na podstawie przedmiarów robót.
    5. Przed sporządzeniem oferty zaleca się przeprowadzenie wizji lokalnej w terenie, w celu sprawdzenia warunków wykonania niniejszego zamówienia i właściwego oszacowania ceny ofertowej zamówienia.
    6. Cena oferty powinna być wyrażona w złotych polskich (PLN) z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku.
    7. Jeżeli w postępowaniu złożona zostanie oferta, której wybór prowadzić będzie do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami ustawy z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług (Dz. U. z 2020 r., poz. 106), Zamawiający w celu oceny takiej oferty doliczy do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami. Wykonawca, składając ofertę, informuje Zamawiającego, czy wybór oferty będzie prowadzić do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego, wskazując nazwę (rodzaj) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będzie prowadzić do jego powstania, oraz wskazując stawkę podatku od towarów i usług, która z godnie z wiedzą Wykonawcy, będzie miała zastosowanie.

## **Rozdział 14 – Opis kryteriów oceny ofert, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert**

1. Przy dokonywaniu wyboru najkorzystniejszej oferty Zamawiający stosować będzie następujące kryteriami oceny ofert:

**Cena – waga 60 pkt,**

**Okres gwarancji i rękojmi – waga 40 pkt**

1. Kryterium „Cena”

Kryterium „Cena” rozpatrywane będzie na podstawie ceny brutto za wykonanie przedmiotu zamówienia, podanej przez Wykonawcę na Formularzu ofertowym.

Zamawiający ofercie o najniższej cenie spośród ofert ocenianych przyzna 60 pkt., a każdej następnej zostanie przyporządkowana liczba punktów proporcjonalnie mniejsza, według wzoru:

**C = ( Cnaj/Co ) x 60 pkt**

gdzie:

C – liczba punktów przyznana danej ofercie

Cnaj – najniższa cena brutto z ocenianych ofert

Co - cena brutto badanej oferty

1. Kryterium „Okres gwarancji i rękojmi”

Kryterium „Okres gwarancji i rękojmi” będzie rozpatrywane na podstawie deklaracji złożone przez Wykonawcę w Formularzu ofertowym

Maksymalna liczba punktów 40.

W ramach kryterium Wykonawca deklaruje okres gwarancji i rękojmi w pełnych miesiącach: Zamawiający ofercie o najdłuższym okresie gwarancji i rękojmi spośród ofert ocenianych przyzna 40 pkt., a każdej następnej zostanie przyporządkowana liczba punktów proporcjonalnie mniejsza, według wzoru:

**G = Gbad - Gmin / (Gmax -Gmin) x 40 pkt**

G – liczba punktów przyznana danej ofercie

G bad – okres gwarancji i rękojmi podany w miesiącach przez Wykonawcę w badanej ofercie

G max – maksymalny okres gwarancji i rękojmi w miesiącach ustalony z góry przez Zamawiającego, tj. 60 miesięcy.

G min – minimalny okres gwarancji i rękojmi w miesiącach ustalony z góry przez Zamawiającego, tj. 36 miesięcy.

Okres gwarancji jakości i rękojmi za wady udzielony ponad 60 miesiące nie będzie dodatkowo punktowany, a do wzoru zostanie podstawiony jako 60 miesięczny, natomiast za zaoferowanie wymaganego minimalnego 36 miesięcznego okresu gwarancji i rękojmi Wykonawca otrzyma 0 pkt i nie będzie on podstawiany do wzoru.

W przypadku podania przez Wykonawcę okresu gwarancji i rękojmi krótszego niż 36 miesięcy lub nie podania w ogóle okresu gwarancji i rękojmi oferta będzie podlegać odrzuceniu.

1. Za najkorzystniejszą zostanie uznana oferta Wykonawcy, która spełni wszystkie postawione w SWZ warunki oraz uzyska łącznie największą liczbę punktów (P) stanowiących sumę punktów przygnanych w ramach każdego z podanych kryteriów, wyliczoną zgodnie z poniższym wzorem:

P = C + G

Gdzie:

C – liczba punktów przyznana ofercie ocenianej w kryterium „Cena”

G- liczba punktów przyznana ofercie ocenianej w kryterium „Okres gwarancji i rękojmi”

1. Zamawiający poinformuje niezwłocznie wszystkich Wykonawców o:
2. wyborze najkorzystniejszej oferty, podając nazwę albo imię i nazwisko, siedzibę albo miejsce zamieszkania i adresy, jeżeli jest miejscem wykonywania działalności Wykonawcy, którego ofertę wybrano, oraz nazwy albo imiona i nazwiska, siedziby albo miejsca zamieszkania i adresy, jeżeli są miejscami wykonywania działalności Wykonawców, którzy złożyli oferty, a także punktację przyznaną ofertą w każdym kryterium oceny ofert i łączą punktację,
3. wykonawcach, których oferty zostały odrzucone,

podając uzasadnienie faktyczne i prawne

1. Zamawiający udostępni informacje, o których mowa w ust. 5 pkt. 1) na Platformie.

## **Rozdział 15 – Informacje o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego**

1. W przypadku, gdy zostanie wybrana jako najkorzystniejsza oferta Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, Wykonawca przed podpisaniem umowy na wezwanie Zamawiającego przedłoży umowę regulującą współpracę Wykonawców, w której m.in. zostanie określony pełnomocnik uprawniony do kontaktów z Zamawiającym oraz do wystawiania dokumentów związanych z płatnościami.
2. Ponadto, przed zawarciem umowy Wykonawca zobowiązany jest do:
   1. wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy na warunkach określonych w rozdz. 16 SWZ,
   2. przedłożenia kserokopii uprawnień osób odpowiedzialnych za wykonanie przedmiotu zamówienia wraz z aktualnymi zaświadczeniami o przynależności do Izby Inżynierów,
   3. przedłożenia opłaconego dokumentu potwierdzającego ubezpieczenie, o którym mowa w   
      § 16 projektowanych postanowieniach umowy.

## **Rozdział 16 – Informacje dotyczące zabezpieczenia należytego umowy**

* + - 1. Wykonawca, którego oferta zostanie wybrana, zobowiązany będzie do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy w wysokości 5 % ceny całkowitej brutto podanej w ofercie.
      2. Zabezpieczenie służy pokryciu roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania umowy.
      3. Zabezpieczenie może być wnoszone według wyboru Wykonawcy w jednej lub w kilku następujących formach:

1. pieniądzu;
2. poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;
3. gwarancjach bankowych;
4. gwarancjach ubezpieczeniowych;
5. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz.U. 2020 poz. 299).
   * + 1. Zabezpieczenie wnoszone w pieniądzu Wykonawca wpłaca przelewem na rachunek wskazany przez Zamawiającego, natomiast w przypadku wniesienia zabezpieczenia w pozostałych dopuszczanych formach, oryginał dokumentu zabezpieczenia należy złożyć Zamawiającemu najpóźniej przed podpisaniem umowy, przy czym jego treść musi uzyskać wcześniejszą akceptację Zamawiającego.
       2. Jeżeli zabezpieczenie wniesiono w pieniądzu, Zamawiający przechowuje je na oprocentowanym rachunku bankowym i zwraca zabezpieczenie wniesione w pieniądzu z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszt prowadzenia tego rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy Wykonawcy.
       3. W przypadku, gdy zabezpieczenie, będzie wnoszone w formie innej niż pieniądz, Zamawiający zastrzega sobie prawo do akceptacji projektu ww. dokumentu.
       4. Zamawiający zwróci zabezpieczenie w wysokości 70% w terminie do 30 dni od dnia wykonania zamówienia i uznania przez Zamawiającego za należycie wykonane. Zabezpieczenie w wysokości 30%, pozostawione zostanie na zabezpieczenie roszczeń z tytułu rękojmi za wady i zostanie zwrócone nie później niż w 14 dniu po upływie okresu rękojmi za wady.

## **Rozdział 17 – Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które zostaną wprowadzone do umowy w sprawie zamówienia publicznego**

Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które zostaną wprowadzone do treści tej umowy, określone zostały w załączniku nr 3 do SWZ.

Zamawiający przewiduje możliwość wprowadzenia istotnych zmian postanowień zawartej umowy, w stosunku do treści przełożonej w niniejszym postępowaniu oferty, na podstawie której dokonano wybór wykonawcy, w przypadkach określonych w projektowanych postanowieniach umowy.

## **Rozdział 18 – Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy**

* + - 1. Środki ochrony prawnej przysługują Wykonawcy, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów ustawy Pzp.
      2. Odwołanie przysługuje na:

1. niezgodną z przepisami ustawy czynność Zamawiającego, podjętą w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w tym na projektowane postanowienie umowy,
2. zaniechanie czynności w postępowaniu o udzielenie zamówienia, do której Zamawiający był obowiązany na podstawie ustawy.
   * + 1. Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo w formie elektronicznej albo w postaci elektronicznej opatrzone podpisem zaufanym.
       2. Szczegółowe informacje dotyczące środków ochrony prawnej określone są w Dziale IX „Środki ochrony prawnej” ustawy Pzp.
       3. Na orzeczenie Krajowej Izby Odwoławczej oraz postanowienie Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej, o którym mowa w art. 519 ust. 1 pzp, stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu. Skargę wnosi się do Sądu Okręgowego w Warszawie za pośrednictwem Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej.

## **Rozdział 19 – Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych**

Zgodnie z art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1), dalej „RODO”, informuję, że:

* + - administratorem Pani/Pana danych osobowych jest Pani Patrycja Hładoń;
    - w sprawach związanych z Pani/Pana danymi proszę kontaktować się z Inspektorem Ochrony Danych, kontakt pisemny za pomocą poczty tradycyjnej na adres: ul. Katowicka 31b,   
      43-600 Jaworzno, pocztą elektroniczną na adres e-mail: patrycja.hladon@informatics.jaworzno.pl;
    - Pani/Pana dane osobowe przetwarzane będą na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c RODO w celu prowadzenia przedmiotowego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego oraz zawarcia umowy, a podstawą prawną ich przetwarzania jest obowiązek prawny stosowania sformalizowanych procedur udzielania zamówień publicznych spoczywający na Zamawiającym;
    - odbiorcami Pani/Pana danych osobowych będą osoby lub podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 18 oraz art. 74 ustawy Pzp;
    - Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane, zgodnie z art. 78 ust. 1 ustawy Pzp, przez okres 4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy;
    - obowiązek podania przez Panią/Pana danych osobowych bezpośrednio Pani/Pana dotyczących jest wymogiem ustawowym określonym w przepisach ustawy Pzp, związanym z udziałem w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego; konsekwencje niepodania określonych danych wynikają z ustawy Pzp;
    - w odniesieniu do Pani/Pana danych osobowych decyzje nie będą podejmowane w sposób zautomatyzowany, stosowanie do art. 22 RODO;
    - Posiada Pan/Pani:

− na podstawie art. 15 RODO prawo dostępu do danych osobowych Pani/Pana dotyczących;

− na podstawie art. 16 RODO prawo do sprostowania lub uzupełnienia Pani/Pana danych osobowych, przy czym skorzystanie z prawa do sprostowania lub uzupełnienia nie może skutkować zmianą wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego ani zmianą postanowień umowy w zakresie niezgodnym z ustawą Pzp oraz nie może naruszać integralności protokołu oraz jego załączników.

− na podstawie art. 18 RODO prawo żądania od administratora ograniczenia przetwarzania danych osobowych z zastrzeżeniem przypadków, o których mowa w art. 18 ust. 2 RODO, przy czym prawo do ograniczenia przetwarzania nie ma zastosowania w odniesieniu do przechowywania, w celu zapewnienia korzystania ze środków ochrony prawnej lub w celu ochrony praw innej osoby fizycznej lub prawnej, lub z uwagi na ważne względy interesu publicznego Unii Europejskiej lub państwa członkowskiego, a także nie ogranicza przetwarzania danych osobowych do czasu zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia.

− prawo do wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pani/Pan, że przetwarzanie danych osobowych Pani/Pana dotyczących narusza przepisy RODO;

* + - nie przysługuje Pani/Panu:

− w związku z art. 17 ust. 3 lit. b, d lub e RODO prawo do usunięcia danych osobowych;

− prawo do przenoszenia danych osobowych, o którym mowa w art. 20 RODO;

− na podstawie art. 21 RODO prawo sprzeciwu, wobec przetwarzania danych osobowych, gdyż podstawą prawną przetwarzania Pani/Pana danych osobowych jest art. 6 ust. 1 lit. c RODO.

1. Jednocześnie Zamawiający przypomina o ciążącym na Pani/Panu obowiązku informacyjnym wynikającym z art. 14 RODO względem osób fizycznych, których dane przekazane zostaną Zamawiającemu w związku z prowadzonym postępowaniem i które Zamawiający pośrednio pozyska od wykonawcy biorącego udział w postępowaniu, chyba że ma zastosowanie co najmniej jedno z wyłączeń, o których mowa w art. 14 ust. 5 RODO

## **Rozdział 20 – Wykaz załączników**

Załącznik nr 1 – Opis przedmiotu zamówienia

Załącznik nr 2 – Dokumentacja projektowa, Przedmiar robót

Załącznik nr 3 – Projektowane postanowienia umowy

Załącznik nr 4 – Formularz Ofertowy

Załącznik nr 5 – Oświadczenie o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu oraz braku podstaw do wykluczenia z postępowania

Załącznik nr 6 – Zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby

Załącznik nr 7 – Oświadczenie Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia

Załącznik nr 8 – Wykaz robót budowlanych

Załącznik nr 9 – Wykaz osób

Załącznik nr 1 do SWZ

**OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie robot budowlanych w ramach budowy Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na dz. ewid. 163/4 w Gołczy. Zakres zamówienia obejmuje:

* rozbiórkę istniejącego budynku magazynowego,
* plac manewrowy, utwardzony kostką betonową z wydzielonymi trzema miejscami postojowymi,
* systemowy, kontenerowy budynek stróżówki wraz z instalacjami wewnętrznymi,
* systemową wagę najazdową o udźwigu 40t,
* wiatę o konstrukcji stalowej,
* wewnętrzną linię zasilającą energetyczną do budynku stróżówki,
* zewnętrzną instalację oświetleniowa wraz ze słupami oświetleniowymi wysokości,
* zewnętrzną instalację kanalizacji deszczowej z separatorem błota i substancji ropopochodnych,
* rozbiórkę oraz budowę nowego ogrodzenia wraz z bramami i furtkami
* budowę zjazdu z drogi gminnej wewnętrznej,
* budowę przyłącza wody,
* budowę przyłącza kanalizacji sanitarnej,
* budowę przyłącza kanalizacji deszczowej,

w oparciu o projekt budowlany budowy punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych z placem manewrowym i składowania, wiatą, wagą, kontenerowym budynkiem stróżówki z instalacjami wewnętrznymi: wod.-kan. i elektryczną oraz zewnętrznymi instalacjami: oświetlenia, elektryczną i kanalizacji deszczowej z separatorem błota i substancji ropopochodnych wraz z rozbiórką budynku magazynowego zatwierdzony decyzją Starosty Miechowskiego Nr 67/2021 z dnia 16.02.2021 r. i projekt techniczny.

Szczegółowy opis przedmiotu zamówienia zawarty został w wielobranżowej dokumentacji projektowej i przedmiarach robót.

Opis przedmiotu zamówienia, dokumentacja projektowa (w tym m.in. rysunki, przykładowe karty materiałowe, część opisowa dokumentacji) oraz przedmiary robót są dokumentami wzajemnie się uzupełniającymi. Wszystkie roboty budowlane i elementy ujęte w opisie, a nie ujęte na rysunkach i/lub ujęte na rysunkach a nie ujęte w opisie oraz odpowiednio w przedmiarach robót, winne być traktowane tak jakby były ujęte w każdym z wymienionych dokumentów. Dokumenty te należy rozpatrywać łącznie.

Po zawarciu umowy, w dniu przekazania terenu budowy zamawiający przekaże wykonawcy robót  
w wersji papierowej kompletną dokumentację projektową oraz uzgodnienia branżowe, które to dokumenty razem stanowią podstawę do realizacji przedmiotu zamówienia. Wykonawca zobowiązany jest do wykonania wszystkich czynności i robót budowlanych zgodnie z ww. dokumentami.

**Obowiązki wykonawcy, wymagania realizacyjne:**

1. Wykonawca zobowiązany jest do należytego zabezpieczenia terenu budowy i interesów osób trzecich, zapewnienia warunków bezpieczeństwa związanego z budową oraz właściwej ochrony środowiska. Ogrodzenie terenu budowy lub robót należy wykonać w taki sposób, aby nie stwarzało zagrożenia dla ludzi i mienia. Na ogrodzeniu terenu budowy, w odległości nie większej niż 15 m, należy umieścić tablice ostrzegawcze.
2. Wykonawca zobowiązany jest do dostarczenia i montażu w miejscu widocznym, uzgodnionym   
   z Zamawiającym tablicy informacyjnych o wymiarach 80x120 cm o treści uzgodnionej   
   z Zamawiającym.
3. Wykonawca zobowiązany jest prowadzić roboty budowlane w taki sposób, aby możliwe było ciągłe funkcjonowanie obiektów zlokalizowanych w rejonie prowadzenia robót.
4. Wykonawca zobowiązany jest do zapewnienia w rejonie prowadzonych robót stałego   
   i bezpiecznego dostępu w zakresie dojazdu i dojścia do posesji, budynków i obiektów budowlanych.
5. Wykonawca zobowiązany jest przez cały okres realizacji robót prowadzić roboty budowlane w taki sposób, aby z tytułu prowadzonych prac nie doszło do przerwania ciągłości dostaw wszystkich mediów, w tym odbioru ścieków.
6. Wykonawca zobowiązany jest do ponoszenia odpowiedzialności za organizację,   
   bezpieczne dojazdy i przejścia dla innych przez rejon objęty pracami.
7. W przypadku konieczności skorzystania z cudzej nieruchomości do wykonania prac przygotowawczych lub robót budowlanych, wykonawca obowiązany jest przed ich rozpoczęciem uzgodnić przewidywany sposób, zakres i terminy korzystania z sąsiedniej nieruchomości z jej właścicielem, a po zakończeniu robót wykonawca obowiązany jest naprawić szkody powstałe w wyniku korzystania z sąsiedniej nieruchomości.
8. Wykonawca ponosi wszelką odpowiedzialność za ewentualne szkody wobec Zamawiającego  
   lub podmiotów i osób trzecich z tytułu prowadzonych robót.
9. Wykonawca zobowiązany jest wykonywać roboty w oparciu o obowiązujące przepisy prawa, normy, warunki techniczne, zasady wiedzy technicznej i sztuki budowlanej, wytyczne i wszelkie zalecenia uzgodnione do wykonania w czasie realizacji zadania ze służbami Zamawiającego.
10. Wykonawca zobowiązany jest do zapewnienia obecności kierownika budowy (na jej terenie)  
    w trakcie realizacji robót. Równocześnie Wykonawca zobowiązany jest do zapewnienia stałej dyspozycyjności osób wchodzących w skład kierownictwa budowy w zakresie kontaktu telefonicznego oraz drogą elektroniczną (mail). Czynności kierownika budowy oraz kierowników robót muszą być uwidocznione we właściwej dokumentacji (np. notatkach służbowych, protokołach spisanych z udziałem Zamawiającego, protokołach odbioru, protokołach z spotkań bądź narad koordynacyjnych, zmianach i uzupełnieniach na archiwalnym egzemplarzu projektu, itp.).
11. Wykonawca, za pośrednictwem kierownika budowy/kierowników robót zobowiązany jest  
    do zgłaszania do odbioru robót zanikowych oraz robót ulegających zakryciu przynajmniej na trzy (3) dni robocze przed ich zakryciem.
12. Wykonawca odpowiedzialny jest za zorganizowanie terenu budowy zgodnie z wymogami właściwej gospodarki odpadami oraz w sposób zapewniający ochronę powietrza atmosferycznego przed zanieczyszczeniem, w tym także przez zastosowanie sprawnego i właściwie eksploatowanego sprzętu oraz najmniej uciążliwej akustycznie technologii prowadzenia robót.
13. Obowiązkiem wykonawcy jest prowadzenie robót w taki sposób, aby nie wystąpiły uszkodzenia istniejących obiektów, w tym istniejącej infrastruktury technicznej, zlokalizowanych na terenie budowy i nie podlegających przebudowie, a także zlokalizowanych poza terenem budowy, w  przypadku wystąpienia uszkodzeń tych obiektów lub infrastruktury, wykonawca zobowiązany jet do naprawy uszkodzeń lub odtworzenia tych obiektów lub infrastruktury na własny koszt.
14. Wykonawca zobowiązany jest codziennie, po zakończeniu prac do zabezpieczenia, uporządkowania i utrzymania w czystości terenu budowy wraz z terenami przyległymi;
15. Wykonawca zobowiązany jest zgłosić zamiar rozpoczęcia robót właściwym gestorom sieci, którzy dokonywali uzgodnień dokumentacji. Koszt nadzorów branżowych leży po stronie wykonawcy.
16. Wykonawca w ofercie winien uwzględnić koszty wykonania wymaganych właściwymi przepisami prób, badań, pomiarów i sprawdzeń oraz koszty uzyskania od właściwych organów oraz gestorów sieci odpowiednich zaświadczeń.
17. Wykonawca zobowiązany jest do przeprowadzania pomiarów i badań materiałów oraz robót zgodnie z zasadami kontroli jakości materiałów i robót.
18. Wykonawca zobowiązany jest zapewnić geodezyjne wytyczenie obiektów w terenie. Wykonawca zobowiązany jest sporządzić geodezyjną inwentaryzację powykonawczą. Dokumentacja geodezyjno-kartograficzna, sporządzona w wyniku geodezyjnej inwentaryzacji powykonawczej, powinna zawierać dane umożliwiające wniesienie zmian na mapę zasadniczą. Wykonawca zobowiązany jest przekazać do ośrodka dokumentacji geodezyjnej i kartograficznej oryginał ww. dokumentacji.
19. Wykonawca zlikwiduje teren budowy na własny koszt i doprowadzi teren do należytego stanu (pełnego uporządkowania) wraz z uporządkowaniem terenów przyległych.
20. Wykonawca zobowiązany jest do wykonania robót przy użyciu materiałów dopuszczonych   
    do stosowania w budownictwie zgodnie z obowiązującymi przepisami.
21. Wykonawca zobowiązany jest do przedłożenia Zamawiającemu do akceptacji wniosek   
    o zatwierdzenie materiału lub urządzenia przynajmniej na 5 dni przed jego wbudowaniem.  
    We wniosku Wykonawca powinien udokumentować, że proponowane do wbudowania materiały  
    i urządzenia spełniają wymagania zamawiającego. Zaakceptowanie przez zamawiającego zaproponowanego przez wykonawcę materiału z konkretnego systemu lub technologii zobowiązuje wykonawcę do stosowania pozostałych materiałów z tego systemu lub technologii (nie dopuszcza się stosowania wybiórczo materiałów z różnych technologii lub systemów).
22. Gdziekolwiek w dokumentacji powołane są konkretne normy i przepisy, które spełniać mają materiały, sprzęt i inne towary oraz wykonane i zbadane roboty, będą obowiązywać postanowienia najnowszego wydania lub poprawionego wydania powołanych norm i przepisów, o ile w specyfikacji nie postanowiono inaczej.
23. W przypadku, gdy powołane normy i przepisy są państwowe lub odnoszą się do konkretnego kraju lub regionu, mogą być również stosowane inne odpowiednie normy zapewniające równy  
    lub wyższy poziom wykonania niż powołane normy lub przepisy, pod warunkiem ich sprawdzenia i pisemnego zatwierdzenia przez zamawiającego.
24. Różnice pomiędzy powołanymi normami, a ich proponowanymi zamiennikami muszą  
    być dokładnie opisane przez wykonawcę i przedłożone zamawiającemu do zatwierdzenia.
25. Zamawiający nie zapewnia, poza terenem budowy, terenu na czasowy odkład lub składowanie mas ziemnych oraz materiałów z rozbiórek i demontażu oraz pomieszczeń i terenu na cele magazynowo - socjalne.
26. Zamawiający nie zapewnia na potrzeby realizacji przedmiotu zamówienia punktów poboru energii elektrycznej i wody. Koszty przyłączenia, zainstalowania mierników i liczników oraz koszty zużycia wody i energii ponosi wykonawca.
27. Zamawiający nie będzie ponosił odpowiedzialności za składniki majątkowe wykonawcy znajdujące się na terenie budowy w trakcie realizacji przedmiotu zamówienia.
28. Wykonawca powinien uwzględnić w kalkulacji ceny oferty przychody ze sprzedaży surowców wtórnych pozyskanych w wyniku wycinki drzew i krzewów.
29. Wykonawca na potrzeby odbioru zobowiązany jest do sporządzenia w 2 egzemplarzach dokumentacji powykonawczej z naniesieniem ewentualnych zmian w stosunku do projektu wraz  
    z oświadczeniem kierownika budowy o wykonaniu robót zgodnie z dokumentacją, naniesionymi zmianami i prawem budowlanym, z załączonymi do dokumentacji powykonawczej zbiorem atestów, certyfikatów i deklaracji zgodności/właściwości użytkowych dotyczących zabudowanych materiałów i urządzeń, instrukcjami obsługi i konserwacji zabudowanych materiałów i urządzeń, protokołów badań i sprawdzeń w tym z odbiorów dokonanych przez gestorów sieci, geodezją inwentaryzację powykonawczą.
30. Wykonawca powinien ująć w swojej ofercie cenowej wszystkie roboty towarzyszące   
    i zabezpieczające, a niewyszczególnione w przedmiarze i opisie robót oraz inne prace umożliwiające wykonawcy wykonanie robót podstawowych ujętych w przedmiarze oraz dokumentacji projektowej, a także koszt wszystkich ww. czynności.
31. Jeżeli dokumentacja projektowa, przedmiar robót lub inny dokument wskazywałyby w odniesieniu do niektórych materiałów i urządzeń patenty lub pochodzenie, źródła lub szczególny proces, który charakteryzuje produkty lub usługi dostarczane przez konkretnego wykonawcę, znaki towarowe lub pochodzenie lub nastąpiło wskazanie norm, europejskich ocen technicznych, wspólnych specyfikacji technicznych lub innych odniesień, dopuszcza się składanie "produktów" równoważnych lub zaoferowanie rozwiązań "równoważnych" w stosunku do wskazanych w dokumentacji przetargowej pod warunkiem, że zapewnią uzyskanie parametrów technicznych nie gorszych od założonych w dokumentacji przetargowej oraz będą zgodne pod względem:
    1. gabarytów i konstrukcji (wielkość, rodzaj, właściwości fizyczne, liczba elementów składowych),
    2. charakteru użytkowego (tożsamość funkcji),
    3. charakterystyki materiałowej (rodzaj i jakość materiałów),
    4. parametrów technicznych (wytrzymałość, trwałość, dane techniczne, konstrukcja),
    5. parametrów bezpieczeństwa użytkowania.

Wszelkie produkty pochodzące od konkretnych producentów określają minimalne parametry jakościowe i cechy użytkowe, jakim muszą odpowiadać towary, by spełnić wymagania stawiane przez zamawiającego i stanowią wyłącznie wzorzec jakościowy przedmiotu zamówienia. Poprzez zapis minimalnych wymagań parametrów jakościowych zamawiający rozumie wymagania towarów zawarte w ogólnie dostępnych źródłach, katalogach, stronach internetowych producentów. Operowanie przykładowymi nazwami producenta ma jedynie na celu doprecyzowanie poziomu oczekiwań zamawiającego w stosunku do określonego rozwiązania. Tak, więc posługiwanie się nazwami producentów produktów ma wyłącznie charakter przykładowy.

Załącznik nr 2 do SWZ

Wielobranżowa dokumentacja projektowa

Przedmiar robót

stanowią odrębne pliki

Załącznik nr 3 do SWZ

**PROJEKTOWANE POSTANOWIENIA UMOWY**

zawarta w dniu ………….…….. w Gołczy, pomiędzy:

**Gminą Gołcza** w imieniu której działają następujące osoby:

**Wójt Gminy – Lesław Blacha**

**przy kontrasygnacie Skarbnika – Romany Nowak,**

zwaną w dalszej części Umowy **ZAMAWIAJĄCYM**

a

…………………….………………………………………………………………………………………

zwanym dalej **WYKONAWCĄ**

o następującej treści:

W wyniku dokonania przez zamawiającego wyboru oferty Wykonawcy w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy”, prowadzonego w trybie podstawowym, o którym mowa w art. 275 pkt. 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych – dalej „PZP” (Dz.U. z 2019 r. poz. 2019 z poźn. zm.), strony oświadczają, co następuje:

**§ 1**

**PRZEDMIOT UMOWY**

1. Zamawiający powierza, a wykonawca przyjmuje do wykonania zadanie pn.: **„Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy”,** którego przedmiot został szczegółowo określony w dokumentach, o których mowa w ust. 2.
2. Zakres i sposób wykonania robót określają:
3. Niniejsza umowa,
4. Wielobranżowa dokumentacja projektowa,
5. Przedmiar robót,
6. Opis przedmiotu zamówienia
7. SWZ,
8. Oferta wykonawcy wraz z załącznikami.
9. Wykonawca oświadcza, że przed zawarciem niniejszej umowy zapoznał się z dokumentacjąprojektową, sprawdził jej przydatność do celu wykonania przedmiotu umowy i nie wnosi do niej zastrzeżeń.
10. Dokumenty opisujące przedmiot umowy należy traktować jako wzajemnie wyjaśniające i uzupełniające się w tym znaczeniu, iż w przypadku stwierdzenia jakichkolwiek niejasności lub wieloznaczności wykonawca nie będzie mógł ograniczyć zakresu swojego zobowiązania, ani zakresu należytej staranności. W przypadku, gdy dokumentacja projektowa nie podaje w sposób szczegółowy technologii wykonywania robót lub wykonania określonego elementu całości zamówienia, bądź też nie precyzuje dostatecznie rodzaju i standardu materiałów, wykonawca zobowiązany jest do każdorazowego wcześniejszego uzyskania decyzji w tym zakresie od zamawiającego.

**§ 2**

**TERMIN WYKONANIA ZAMÓWIENIA**

1. Wykonawca zobowiązuje się do wykonania przedmiotu umowy w terminie 90 dni od daty zawarcia umowy.
2. W terminie do 7 dniod daty zawarcia umowy wykonawca zobowiązany jest do przedstawienia zamawiającemu harmonogramu realizacji zamówienia. Harmonogram ma przedstawiać zakres robót, które wykonawca będzie wykonywał w poszczególnych etapach robót w układzie miesięcznym. Harmonogram ma umożliwić zamawiającemu bieżący monitoring postępów w realizacji zadania.
3. Harmonogram wymaga akceptacji zamawiającego. W przypadku braku akceptacji zamawiającego wykonawca zobowiązany jest przedstawić skorygowany harmonogram w zakresie wskazanym przez zamawiającego w terminie do 7 dni,od daty powzięcia informacji o braku akceptacji dotychczas przedstawionego harmonogramu. Tryb ten dotyczy również aktualizacji harmonogramu wynikającej z przyczyn niezależnych od Wykonawcy.

**§ 3**

**OBOWIĄZKI ZAMAWIAJĄCEGO**

Zamawiający zobowiązany jest w szczególności do:

1. Przekazania wykonawcy informacji niezbędnych do realizacji umowy, będących w posiadaniu zamawiającego.
2. Wprowadzenie wykonawcy na miejsce wykonywania robót budowlanych, przewidywany termin przekazania placu budowy – do 14 dnipo podpisaniu umowy.
3. Zapewnienia nadzoru nad realizacją robót budowlanych.
4. Odbioru należycie wykonanych robót budowlanych.
5. Terminowej zapłaty wynagrodzenia za wykonane i odebrane prace.

**§ 4**

**OBOWIĄZKI WYKONAWCY**

Wykonawca zobowiązany jest w szczególności do:

1. Wykonania przedmiotu umowy w szczególności zgodnie z dokumentacją projektową, zasadami wiedzy technicznej, przepisami prawa, zgodnie z obowiązującymi normami technicznymi   
   i technologicznymi oraz obowiązującymi standardami zabezpieczenia i bezpieczeństwa,
2. Przejęcia miejsca wykonywania robót budowlanych,
3. Pokrycia kosztów energii, zużycia wody i odprowadzenia ścieków,
4. Przerwania robót na żądanie zamawiającego oraz zabezpieczenia wykonanych robót przed ich zniszczeniem,
5. Przekazania zamawiającemu dokumentacji powykonawczej i gwarancyjnej,
6. Zgłoszenia wykonanych robót budowlanych do odbioru częściowego, końcowego,
7. Uczestniczenia w odbiorze końcowym,
8. Uczestnictwa w przeglądach powykonawczych na wezwanie zamawiającego,
9. Usunięcia stwierdzonych wad ujawnionych w trakcie odbioru końcowego oraz w okresie i w ramach gwarancji i rękojmi,
10. Powiadomienia zamawiającego o wypadkach w miejscu wykonywania robót oraz o wystąpieniu zagrożeń dotyczących życia i zdrowia ludzkiego,
11. Przestrzegania przepisów bhp i ppoż.,
12. Zatrudnienia przez wykonawcę lub podwykonawcę na podstawie umowy o pracę osób wykonujących czynności w zakresie realizacji zamówienia, tj. wykonujących prace fizyczne związane z realizacją przedmiotu zamówienia, jeżeli wykonanie tych czynności polega na wykonywaniu pracy w sposób określony w art. 22 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. – Kodeks pracy (tj. Dz. U. z 2020 r. poz. 1320 ze zm.):
13. W trakcie realizacji zamówienia wykonawca, na każde wezwanie zamawiającego w wyznaczonym w wezwaniu terminie, nie dłuższym niż 3 dni robocze, przedłoży zamawiającemu wskazane poniżej dokumenty w celu potwierdzenia spełnienia wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę przez wykonawcę lub podwykonawcę osób wykonujących w trakcie realizacji zamówienia roboty wskazane w ust. 12:
    1. oświadczenie zatrudnionego pracownika o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę przy wykonywaniu robót wskazanych w ust. 12. Oświadczenie to powinno zawierać w szczególności: dokładne określenie osoby składającej oświadczenie, datę złożenia oświadczenia, że objęte wezwaniem czynności wykonuje na podstawie umowy o pracę, wraz ze wskazaniem rodzaju umowy o pracę, wymiaru etatu i zakresu obowiązków, datę zawarcia umowy o pracę oraz podpis pracownika,
    2. oświadczenie wykonawcy lub podwykonawcy o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę osób wykonujących roboty wskazane w ust. 12. Oświadczenie to powinno zawierać w szczególności: dokładne określenie podmiotu składającego oświadczenie, datę złożenia oświadczenia, wskazanie, że objęte wezwaniem czynności wykonują osoby zatrudnione na podstawie umowy o pracę wraz ze wskazaniem liczby tych osób, rodzaju umowy o pracę, wymiaru etatu i zakresu obowiązków, datę zawarcia umowy o pracę oraz podpis osoby uprawnionej do złożenia oświadczenia w imieniu wykonawcy i/lub podwykonawcy,
    3. poświadczoną za zgodność z oryginałem odpowiednio przez wykonawcę lub podwykonawcę kopię umowy/umów o pracę zawartych przez wykonawcę lub podwykonawcę z osobami skierowanymi do wykonywania robót określonych w ust. 12 (wraz z dokumentem regulującym zakres obowiązków, jeżeli został sporządzony). Kopia umowy/umów powinna zostać zanonimizowana w sposób zapewniający ochronę danych osobowych pracowników, (tj. w szczególności bez adresów, nr PESEL pracowników). Imię i nazwisko pracownika nie podlega anonimizacji. Informacje takie jak: data zawarcia umowy, rodzaj umowy o pracę i wymiar etatu, powinny być możliwe do zidentyfikowania,
    4. innych dokumentów, w tym w szczególności: zaświadczenie właściwego oddziału ZUS potwierdzające opłacanie przez wykonawcę lub podwykonawcę składek na ubezpieczenie społeczne i zdrowotne z tytułu zatrudnienia na podstawie umów o pracę za ostatni okres rozliczeniowy, i/lub poświadczoną za zgodność z oryginałem odpowiednio przez wykonawcę lub podwykonawcę kopię dowodu potwierdzającego zgłoszenie pracownika przez pracodawcę do ubezpieczeń, zanonimizowaną w sposób zapewniający ochronę danych osobowych pracowników, o ochronie danych osobowych.
14. Z tytułu niespełnienia przez wykonawcę lub podwykonawcę wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane w ust. 12 czynności zamawiający przewiduje sankcję w postaci obowiązku zapłaty przez wykonawcę kary umownej w wysokości określonej w niniejszej umowie.
15. W przypadku uzasadnionych wątpliwości, co do przestrzegania prawa pracy przez wykonawcę lub podwykonawcę, zamawiający może zwrócić się o przeprowadzenie kontroli przez Państwową Inspekcję Pracy.

**§ 5**

**ORGANIZACJA ROBÓT BUDOWLANYCH**

1. Zamawiający zastrzega sobie możliwość powołania inspektora nadzoru, który działać będzie w imieniu i na rzecz zamawiającego w zakresie organizacji, prowadzenia i rozliczania budowy oraz wykonywania przedmiotu umowy zgodnie z dokumentacją przetargową oraz wiedzą i sztuką budowlaną. W przypadku nie powołania inspektora nadzoru funkcję tę pełnił będzie wyznaczony przedstawiciel zamawiającego.
2. Ze strony wykonawcy funkcję kierownika budowy w specjalności konstrukcyjno-budowlanej pełnił będzie: ………………………., funkcję kierownika robót w specjalności instalacyjnej sanitarnej pełnił będzie: ……………….…….., funkcję kierownika robót w specjalności instalacyjnej elektrycznej pełnił będzie: ……………………., posiadający odpowiednie uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie oraz aktualny wpis do izby samorządu zawodowego.
3. Zmiana kierownika budowy i inspektora nadzoru może nastąpić tylko z ważnych powodów i za uprzednią zgodą zamawiającego. W przypadku zmiany kierownika budowy wykonawca wskaże do pełnienia tej funkcji osobę o kwalifikacjach i doświadczeniu nie mniejszym niż wymagane dla danej osoby w SIWZ.
4. Wykonawca jest zobowiązany do zapewnienia zamawiającemu oraz osobom upoważnionym, dostępu na teren budowy oraz do wszystkich miejsc, gdzie są wykonywane roboty budowlane oraz gdzie przewiduje się ich wykonanie.

**§ 6**

**PODWYKONAWCY**

1. Wykonawca - zgodnie z oświadczeniem zawartym w Ofercie - wykona zamówienie sam/za pomocą podwykonawcy/ów.

Zakres powierzonych robót podwykonawcy/om:

………………………………………………………………………………………………………………………………..………………………………………………………………………………………………………………………………………………..………………

w tym, na którego/ych zasoby wykonawca powoływał się, na zasadach określonych w art. 118 ust. 1 PZP, w celu wykazania spełniania warunków udziałów w postępowaniu.

1. Jeżeli w trakcie wykonania umowy zajdzie potrzeba wykonania przedmiotu umowy przy udziale podwykonawców, to wykonawca, podwykonawca lub dalszy podwykonawca robot budowlanych zamierzający zawrzeć umowę o podwykonawstwo w terminie nie później niż 14 dni przed planowanym skierowaniem podwykonawcy do wykonywania prac/robót, jest obowiązany do przedłożenia zamawiającemu projektu tej umowy, przy czym Podwykonawca lub dalszy podwykonawca jest obowiązany dołączyć zgodę wykonawcy na zawarcie umowy o podwykonawstwo o treści zgodnej z projektem umowy.
2. Wykonawca będzie w pełni odpowiedzialny za działania lub uchybienia każdego podwykonawcy i ich przedstawicieli lub pracowników, tak jakby były to działania lub uchybienia wykonawcy. W przypadku realizacji zamówienia przez podmioty występujące wspólnie (konsorcjum), umowy z podwykonawcami zawierane będą w imieniu i na rzecz wszystkich uczestników konsorcjum.
3. W przypadku, w którym wykonawcą jest konsorcjum każdy z członków konsorcjum odpowiada solidarnie wobec zamawiającego za zobowiązania pozostałych członków konsorcjum, wobec podwykonawców i dalszych podwykonawców uregulowane przez zamawiającego.
4. Jeżeli zmiana albo rezygnacja z podwykonawcy dotyczy podmiotu, na którego zasoby wykonawca powoływał się, na zasadach określonych w art. 118 ust. 1 PZP, w celu wykazania spełnienia warunków udziału w postępowaniu, wykonawca jest obowiązany wykazać zamawiającemu, iż proponowany inny podwykonawca lub wykonawca samodzielnie spełnia je w stopniu nie mniejszym niż wymagany w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia.
5. Termin zapłaty wynagrodzenia podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy przewidziany w umowie o podwykonawstwo nie może być dłuższy niż 30 dniod dnia doręczenia wykonawcy, Podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy faktury lub rachunku, potwierdzających wykonanie zleconej podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy dostawy, usługi lub roboty budowlanej.
6. Zamawiający w terminie7 dni zgłasza pisemne zastrzeżenia do przedłożonego projektu umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane w przypadku, gdy:
7. termin zapłaty wynagrodzenia podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy przewidziany w umowie o podwykonawstwo jest dłuższy niż 30 dni od dnia doręczenia wykonawcy, podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy faktury lub rachunku, potwierdzających wykonie zleconej podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy roboty budowlanej,
8. termin wykonania umowy o podwykonawstwo wykracza poza termin wykonania wskazany w  § 2 ust. 1,
9. umowa zawiera zapisy uzależniające dokonanie zapłaty na rzecz podwykonawcy od odbioru robót przez zamawiającego lub od zapłaty należności wykonawcy przez zamawiającego,
10. umowa nie zawiera uregulowań dotyczących zawierania umów na roboty budowlane z dalszymi podwykonawcami, w szczególności zapisów warunkujących podpisania tych umów od ich akceptacji i zgody wykonawcy i zamawiającego,
11. brak jest zastrzeżenia, iż zamawiający ponosi odpowiedzialność względem podwykonawcy za wykonane przez niego roboty do wysokości wynagrodzenia obliczonego w oparciu o ceny ofertowe wykonawcy.
12. Niezgłoszenie pisemnych zastrzeżeń do przedłożonego projektu umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane, w terminie wskazanym w ust. 7 uważa się za akceptację projektu umowy przez zamawiającego.
13. Wykonawca, podwykonawca lub dalszy podwykonawca zamówienia na roboty budowlane przedkłada zamawiającemu poświadczoną za zgodność z oryginałem kopię zawartej umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane, w terminie 7 dni od dnia jej zawarcia.
14. Zamawiający w ciągu 7 dni zgłasza pisemny sprzeciw do przedłożonej umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane, w przypadkach, o których mowa w ust. 7.
15. Niezgłoszenie pisemnego sprzeciwu do przedłożonej umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane, w terminie 7 dni uważa się za akceptację umowy przez zamawiającego. Termin uważa się za zachowany, jeżeli przed jego upływem zamawiający skierował sprzeciw listem poleconym na adres wykonawcy.
16. Wykonawca, podwykonawca lub dalszy podwykonawca zamówienia na roboty budowlane przedkłada zamawiającemu poświadczoną za zgodność z oryginałem kopię zawartej umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są dostawy lub usługi, w terminie 7 dniod dnia jej zawarcia, z wyłączeniem umów o podwykonawstwo o wartości mniejszej niż 0,5% wartości umowy brutto wskazanej w § 8 ust. 1 niniejszej umowy jako nie podlegające niniejszemu obowiązkowi. Wyłączenia, o których mowa w zdaniu poprzednim, nie dotyczą umów o podwykonawstwo o wartości większej niż 50 000,00 złotych netto.
17. W przypadku stałej współpracy pomiędzy wykonawcą a podwykonawcą lub pomiędzy podwykonawcą a dalszym podwykonawcą w trakcie realizacji zadania, obowiązek przedstawienia umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są dostawy lub usługi, powstaje z chwilą przekroczenia sumy kolejnych umów o podwykonawstwo progu 0,5 % wartości umowy brutto wskazanej w § 8 ust. 1 niniejszej umowy lub zawartej umowy o podwykonawstwo na kwotę powyżej 50 000, 000 złoty netto.
18. W przypadku, o którym mowa w ust. 12, jeżeli termin zapłaty wynagrodzenia jest dłuższy niż określony w ust. 6, zamawiający informuje o tym wykonawcę i wzywa go do doprowadzenia do zmiany tej umowy w terminie nie dłuższym niż 3 dni od otrzymania informacji, pod rygorem wystąpienia o zapłatę kary umownej.
19. Zapisy ust. 2-14 stosuje się odpowiednio do zmian umów o podwykonawstwo.
20. W przypadku powierzenia przez wykonawcę realizacji robót podwykonawcy, wykonawca jest zobowiązany do wykonania we własnym zakresie zapłaty wymaganego wynagrodzenia należnego podwykonawcy z zachowaniem terminów płatności określonych w umowie z podwykonawcą. Dla potwierdzenia dokonanej zapłaty, wraz z fakturą obejmującą wynagrodzenie za okres robót wykonanych przez podwykonawcę, należy przekazać zamawiającemu oświadczenie podwykonawcy lub dalszego podwykonawcy potwierdzające dokonanie zapłaty całości należnego mu wymagalnego wynagrodzenia.
21. Zamawiający dokona bezpośredniej zapłaty wymagalnego wynagrodzenia przysługującego podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy, który zawarł zaakceptowaną przez zamawiającego umowę o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane, lub który zawarł przedłożoną zamawiającemu umowę o podwykonawstwo, której przedmiotem są dostawy lub usługi, w przypadku uchylenia się od obowiązku zapłaty odpowiednio przez wykonawcę, podwykonawcę lub dalszego podwykonawcę zamówienia na roboty budowlane.
22. Wynagrodzenie, o którym mowa w ust. 17, dotyczy wyłącznie należności powstałych po zaakceptowaniu przez zamawiającego umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane, lub po przedłożeniu zamawiającemu poświadczonej za zgodność z oryginałem kopii umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są dostawy lub usługi.
23. Bezpośrednia zapłata obejmuje wyłącznie należne wynagrodzenie, bez odsetek, należnych podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy.
24. Przed dokonaniem bezpośredniej zapłaty zamawiający umożliwi wykonawcy zgłoszenie pisemnych uwag dotyczących zasadności bezpośredniej zapłaty wynagrodzenia podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy, o których mowa w ust. 17. Zamawiający poinformuje o terminie zgłaszania uwag, nie krótszym niż 7 dniod dnia doręczenia tej informacji.
25. W przypadku zgłoszenia uwag, o których mowa w ust. 20, w terminie wskazanym przez zamawiającego, zamawiający może:
26. Nie dokonać bezpośredniej zapłaty wynagrodzenia podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy, jeżeli wykonawca wykaże niezasadność takiej zapłaty,

albo

1. Złożyć do depozytu sądowego kwotę potrzebną na pokrycie wynagrodzenia podwykonawcy lub dalszego podwykonawcy w przypadku istnienia zasadniczej wątpliwości zamawiającego co do wysokości należnej zapłaty lub podmiotu, któremu płatność się należy,

albo

1. Dokonać bezpośredniej zapłaty wynagrodzenia podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy, jeżeli podwykonawca lub dalszy podwykonawca wykaże zasadność takiej zapłaty.
2. W przypadku dokonania bezpośredniej zapłaty podwykonawcy lub dalszemu podwykonawcy, o których mowa w ust. 17, zamawiający potrąci kwotę wypłaconego wynagrodzenia z wynagrodzenia należnego wykonawcy.
3. Jakakolwiek przerwa w realizacji robót wynikająca z braku podwykonawcy będzie traktowana jako przerwa wynikła z przyczyn zależnych od wykonawcy i będzie stanowić podstawę naliczenia kar umownych.

**§ 7**

**ODBIÓR WYKONANYCH ROBÓT BUDOWLANYCH**

1. W ramach realizacji niniejszej umowy występować będą następujące odbiory:
2. Odbiór robót zanikających i ulęgających zakryciu,
3. Odbiór częściowy,
4. Odbiór końcowy przedmiotu umowy.
5. Przedmiotem odbioru końcowego jest całość robót budowlanych po wykonaniu przedmiotu umowy. Odbiorom podlegają roboty zanikowe, ulegające zakryciu lub elementy robót według uzgodnień na budowie albo zakończony zakres robót zgodnie z odbiorem częściowym.
6. W odbiorach uczestniczą: inspektor nadzoru, upoważnieni przedstawiciele zamawiającego, kierownik budowy i wykonawca.
7. Do obowiązków wykonawcy należy skompletowanie i przedstawienie do akceptacji inspektorowi nadzoru, dokumentów pozwalających na ocenę prawidłowego wykonania przedmiotu odbioru, a w szczególności dziennika budowy, dokumentacji powykonawczej ze wszystkimi zamianami dokonanymi w toku budowy, atestów, badań, gwarancji, instrukcji, itp.
8. Zakończenie wszelkich robót i przeprowadzenie z wynikiem pozytywnym wymaganych prób, badań i sprawdzeń kierownik budowy stwierdza wpisem do dziennika budowy. Osiągnięcie gotowości do odbioru każdorazowo zatwierdza inspektor nadzoru.
9. O osiągnięciu gotowości do odbioru robót objętych zamówieniem wykonawca zgłasza zamawiającemu pisemnie, a termin biegnie od dnia, w którym zamawiający potwierdził fakt doręczenia zawiadomienia. Na tej podstawie zamawiający wyznacza dzień i godzinę odbioru.
10. Zamawiający przystąpi do odbioru końcowego w ciągu 14 dni, a do odbioru częściowego w ciągu 7 dni od daty zawiadomienia przez wykonawcę o gotowości do odbioru.
11. Jeżeli w toku czynności odbioru zostaną stwierdzone wady i usterki:
12. Możliwe do usunięcia – zamawiający może odmówić odbioru do czasu usunięcia wad.
13. Niemożliwe do usunięcia – zamawiający może:
14. jeżeli wady nie uniemożliwiają użytkowania przedmiotu umowy zgodnie z jego przeznaczeniem – obniżyć wynagrodzenie wykonawcy odpowiednio do utraconej wartości użytkowej, estetycznej i technicznej,
15. jeżeli wady uniemożliwiają użytkowanie przedmiotu umowy zgodnie z jego przeznaczeniem – od umowy odstąpić lub żądać wykonania przedmiotu odbioru ponownie.
16. Jeśli podczas odbioru stwierdzone zostaną wady lub usterki, a Wykonawca usunie je w wyznaczonym przez zamawiającego terminie, wówczas za datę zakończenia uznaję się datę wpłynięcia do siedziby zamawiającego zgłoszenia do odbioru końcowego.
17. Jeżeli podczas odbioru zamawiający stwierdzi brak możliwości dokonania odbioru z powodu niewykonania robót objętych przedmiotem zamówienia termin zgłoszenia gotowości do odbioru na podstawie, którego przystąpiono do odbioru nie będzie traktowany jako termin zakończenia robót.
18. Jeśli podczas odbioru stwierdzone zostaną wady lub usterki, a wykonawca nie usunie ich w wyznaczonym przez zamawiającego terminie, termin dokonanego zgłoszenia gotowości do odbioru końcowego na podstawie którego przystąpiono do odbioru również nie będzie traktowany jako termin zakończenia realizacji zadania.
19. W przypadku odbioru częściowego postanowienia ust. 3-11 stosuje się odpowiednio.
20. Jeżeli zamawiający stwierdzi, że roboty nie zostały zakończone lub będzie miał zastrzeżenia, co do kompletności i prawidłowości dokumentacji powykonawczej, może odmówić dokonania odbioru końcowego, co będzie stanowić podstawę do naliczenia przez zamawiającego kar umownych z tytułu nieterminowego oddania przedmiotu umowy.
21. Za termin zakończenia całości zamówienia uznaje się datę wpłynięcia do siedziby zamawiającego zgłoszenia do odbioru końcowego, po zakończeniu wszystkich prac objętych zamówieniem-zadaniem.
22. Z czynności odbioru sporządza się protokół, który powinien zawierać ustalenia poczynione w toku odbioru. Odbiór końcowy jest dokonany po potwierdzeniu przez zamawiającego w ww. protokole dostarczenia koniecznych, a będących w posiadaniu wykonawcy dokumentów, usunięcia wszystkich wad i usterek stwierdzonych w tym odbiorze.
23. Przeglądy gwarancyjne przeprowadzane zostaną na 30 dni przed upływem okresu rękojmi i gwarancji jakości określonych w § 12 niniejszej umowy.
24. Przeglądy gwarancyjne przeprowadzane zostaną komisyjnie przy udziale upoważnionych przedstawicieli zamawiającego i wykonawcy.
25. Jeżeli wykonawca nie usunie ewentualnych wad ujawnionych w okresie rękojmi i gwarancji jakości w określonym przez zamawiającego terminie, uwzględniającym możliwości techniczne lub technologiczne dotyczące usunięcia wady, zamawiający, po uprzednim zawiadomieniu wykonawcy, jest uprawniony do zlecenia usunięcia wad podmiotowi trzeciemu na koszt i ryzyko wykonawcy.
26. Odbiór gwarancyjny potwierdzany jest protokołem odbioru usunięcia wad, sporządzanym po usunięciu wszystkich wad ujawnionych w okresie rękojmi lub gwarancji.

**§ 8**

**WYNAGRODZENIE**

1. Cena robót wynikająca z kosztorysu ofertowego wykonawcy jest wynagrodzeniem kosztorysowym za wykonanie przedmiotu zamówienia określonego w niniejszej umowie i wynosi brutto: ……………….…………. zł, słownie : ………………………………………………………. w tym podatek VAT w wysokości 23 %.
2. Wysokość wynagrodzenia za wykonanie przedmiotu zamówienia może ulec zmianie i zostanie ustalona na podstawie kosztorysu powykonawczego określającego faktycznie zrealizowany zakres robót, który sprawdzi i potwierdzi inspektor nadzoru.
3. Wysokość wynagrodzenia za roboty objęte niniejszą umową nie będzie podlegała waloryzacji.
4. W przypadku konieczności wykonania robót dla których brak w kosztorysie ofertowym Wykonawcy cen jednostkowych, wyliczeń należy dokonać na podstawie składników cenotwórczych z kosztorysu ofertowego, a koszt materiałów wg cen średnich np. wydawnictwa „Sekocenbud” z kwartału wykonania przedmiotowych robót, ewentualnie materiały nietypowe według faktury ich zakupu, po akceptacji zamawiającego.
5. Wykonawca dokona wyceny robót o których mowa w ust. 4 oraz przedstawi zamawiającemu do weryfikacji i zatwierdzenia przez inspektor nadzoru przed rozpoczęciem tych robót.
6. Cena podana w ofercie zawiera wszelkie koszty niezbędne do zrealizowania zamówienia wynikające wprost z dokumentacji projektowych oraz specyfikacji technicznych wykonania i odbioru robót budowlanych jak również w nich nie ujęte, a bez których realizacja zamówienia byłaby niemożliwa. Są to m.in. koszty :
7. Wszelkich robót przygotowawczych, demontażowych, odtworzeniowych, porządkowych, zagospodarowania placu budowy, utrzymania i likwidacji zaplecza budowy (naprawy, woda, energia elektryczna) dozorowania budowy, projektu organizacji robót, obsługi geodezyjnej w tym wytyczenia i inwentaryzacji geodezyjnej powykonawczej,
8. Ubezpieczenia budowy i robót z tytułu szkód, które mogą zaistnieć w związku ze zdarzeniami losowymi, odpowiedzialności cywilnej oraz następstw nieszczęśliwych wypadków, dotyczących pracowników i osób trzecich, które to wypadki mogą powstać w związku z prowadzonymi robotami budowlanymi,
9. Opłaty za transport odpadów i ich składowanie, koszty związane z utylizacją materiałów pochodzących z rozbiórki,
10. Przeprowadzenia pomiarów, prób, odbiorów, rozruchu, kontroli instalacji i urządzeń,
11. Innych czynności niezbędnych do wykonania przedmiotu zamówienia.

**§ 9**

**ZAPŁATA WYNAGRODZENIA**

1. Zapłata należnego wynagrodzenia wykonawcy nastąpi na podstawie faktur częściowych, po wykonaniu danego zakresu robót podlegających odbiorowi, na konto bankowe wskazane na fakturze.
2. Płatność dokonana będzie przelewem na wskazany przez wykonawcę rachunek bankowy w terminie do 30 dni od dnia otrzymania przez zamawiającego prawidłowo wystawionej pod względem merytorycznym i finansowym faktury VAT, do faktur winny być załączone:
3. Oświadczenie wykonawcy o braku zaległości finansowych w zapłacie wynagrodzenia wobec jakichkolwiek podwykonawców i dalszych podwykonawców,
4. Dowody zapłaty wymagalnego wynagrodzenia podwykonawcom i dalszym podwykonawcom biorącym udział w realizacji robót budowlanych odebranych protokołem odbioru załączonym do faktury.
5. Podstawą wystawienia faktury jest protokół odbioru robót podpisany przez zamawiającego, inspektora nadzoru, kierownika budowy i wykonawcę.
6. Fakturę należy adresować następująco:

Nabywca: Gmina Gołcza, 32-075 Gołcza 80, NIP: 659 154 58 80,

Odbiorca: Urząd Gminy w Gołczy, 32-075 Gołcza 80

1. Rozliczenie końcowe wykonawcy z podwykonawcami lub dalszymi podwykonawcami musi nastąpić przed rozliczeniem końcowym z zamawiającym, na okoliczność którą wykonawca przedstawi zamawiającemu dowody potwierdzające zapłatę wymagalnego wynagrodzenia podwykonawcom lub dalszym podwykonawcom.
2. Zamawiający nie przewiduje udzielenia zaliczki oraz nie dopuszcza ustanowienia zabezpieczenia w postaci cesji wierzytelności na przyszłe zobowiązania wynikające z niniejszej umowy.
3. Zamawiający na zasadzie potrącenia umownego, może potrącić z wynagrodzenia wykonawcy wszelkie roszczenia służące w stosunku do wykonawcy na podstawie umowy, w tym w szczególności kary umowne, kwoty zapłacone bezpośrednio podwykonawcom i dalszym podwykonawcom, roszczenia o obniżenie wynagrodzenia, koszty związane z wykonaniem zastępczym.
4. Wykonawca oświadcza, że wyraża zgodę na potrącenie kar umownych z przysługującego mu w ramach niniejszej umowy wynagrodzenia.

**§ 10**

**KARY UMOWNE**

1. Strony postanawiają, że obowiązująca formą odszkodowania są kary umowne.
2. Kary będą naliczane w następujących przypadkach i wysokościach:
3. Wykonawca płaci zamawiającemu kary umowne:
4. za zwłokę w zakończeniu przedmiotu umowy w wysokości 0,1% wynagrodzenia brutto ustalonego w umowie liczone za każdy dzień zwłoki, przy czym dzień spełnienia świadczenia nie jest wliczany do okresu zwłoki,
5. za zwłokę w dotrzymaniu terminu usunięcia wad stwierdzonych w okresie gwarancji w wysokości 0,1% wynagrodzenia umownego brutto za każdy dzień zwłoki liczony od dnia wyznaczonego na usunięcie wad, przy czym dzień spełnienia świadczenia nie jest wliczany do okresu zwłoki,
6. za zwłokę w rozpoczęciu realizacji robót ponad 7 dni liczone od dnia akceptacji harmonogramu realizacji zamówienia przez zamawiającego w wysokości 0,1% wynagrodzenia umownego brutto za każdy dzień zwłoki,
7. za odstąpienie od umowy z przyczyn zależnych od wykonawcy w wysokości 20% wynagrodzenia umownego ogółem brutto,
8. Dodatkowo wykonawca zapłaci zamawiającemu kary umowne z tytułu:
9. w przypadku nie dostarczenia harmonogramu realizacji zamówienia w terminie 7 dni od podpisania umowy lub w terminie 7 dni od dnia zgłoszenia uwag do harmonogramu wykonawca zapłaci zamawiającemu karę w wysokości 0,1% wynagrodzenia brutto ustalonego w umowie za każdy dzień zwłoki w jego dostarczeniu,
10. gdy wykonawca nie respektuje uzasadnionych nakazów inspektora nadzoru, w wysokości 2.000 zł za każde niewykonane polecenie,
11. za brak zapłaty lub nieterminową zapłatę wynagrodzenia należnego podwykonawcom lub dalszym podwykonawcom w wysokości 0,1% wynagrodzenia brutto ustalonego w umowie za każdy dzień zwłoki w zapłacie,
12. za nieprzedłożenie do zaakceptowania projektu umowy o podwykonawstwo, której przedmiotem są roboty budowlane, lub projektu jej zmiany w wysokości 0,1% wynagrodzenia brutto ustalonego w umowie,
13. za nie przedłożenie poświadczonej za zgodność z oryginałem kopii umowy o podwykonawstwo lub jej zmiany - w wysokości 0,1% wynagrodzenia brutto ustalonego w umowie,
14. za brak zmiany umowy o podwykonawstwo w zakresie terminu zapłaty – w wysokości 0,1% wynagrodzenia brutto ustalonego w umowie,
15. za niespełnienie przez Wykonawcę lub podwykonawcę wymagań zamawiającego określonych w § 4 ust. 12 pkt. 2 wykonawca zapłaci zamawiającemu karę umowną w wysokości 0,5% wynagrodzenia umownego brutto.
16. Zamawiający płaci wykonawcy kary umowne za odstąpienie od umowy z przyczyn zależnych od zamawiającego poza przypadkami określonymi w art. 145 ustawy PZP w wysokości 5% wynagrodzenia umownego brutto.
17. Łączna wartość kar umownych, o których mowa w ust. 2 pkt 1 lit. a do c oraz pkt 2, które zamawiający może nałożyć na wykonawcę, nie może przekroczyć 20% wynagrodzenia wykonawcy netto.
18. Strony zastrzegają sobie prawo do odszkodowania uzupełniającego, przekraczającego wysokość kar umownych, do wysokości rzeczywiście poniesionej szkody.
19. Zamawiającemu przysługuje wedle jego wyboru prawo potrącenia kar umownych z wynagrodzenia wykonawcy albo pokrycia ich środkami z udzielonego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, na co wykonawca wyraża zgodę.

**§ 11**

**ZMIANY W UMOWIE**

1. Zamawiający, poza możliwością zmiany zawartej umowy na podstawie art. 455 ust. 1 pkt 3 oraz art. 455 ust. 1 pkt 4 i art. 455 ust. 2 PZP, przewiduje również możliwość dokonywania zmian postanowień zawartej umowy na podstawie art. 455 ust. 1 pkt 1, także w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru wykonawcy.
2. Zamawiający dopuszcza zmianę terminu realizacji zamówienia, gdy wystąpi jedna lub kilka okoliczności niżej wymienionych:
3. Nieprzewidziane warunki realizacji, tj. inne niż założono warunki geologiczne, archeologiczne, terenowe, w szczególności: wykopaliska archeologiczne, niewypały i niewybuchy, niezinwentaryzowane lub błędnie zinwentaryzowane sieci i obiekty budowlane,
4. Niekorzystne warunki atmosferyczne uniemożliwiające prawidłowe wykonanie robót, przy czym przez niekorzystne warunki pogodowe należy rozumieć w szczególności nadzwyczajne zjawiska pogodowe takie jak: wysokie mrozy, nawałnice, ulewne deszcze, bardzo silne wiatry – uniemożliwiające wykonanie przedmiotu umowy ze względów technologicznych (np. prowadzenie robót budowlanych, przeprowadzenie prób i sprawdzeń, dokonywanie odbiorów), co może mieć wpływ na jakość wykonania, trwałość i zachowanie okresu rękojmi i gwarancji. Wystąpienie niekorzystnych warunków pogodowych wykonawca winien zgłosić w dzienniku budowy oraz pisemnie zamawiającemu. Zgłoszenie powinno zostać potwierdzone przez inspektora nadzoru i stwierdzone potwierdzeniem z najbliższej stacji meteorologicznej,
5. Zmiany będące następstwem okoliczności leżących po stronie zamawiającego, w szczególności:
6. wstrzymanie robót przez zamawiającego lub rezygnację przez zamawiającego z realizacji części przedmiotu umowy z przyczyn od zamawiającego niezależnych,
7. konieczność usunięcia błędów lub wprowadzenia zmian w dokumentacji projektowej lub specyfikacji technicznej wykonania i odbioru robót.
8. Konieczność wykonania zamówienia dodatkowego, w rozumieniu PZP, którego realizacja będzie miała wpływ na termin wykonania przedmiotu umowy.
9. Wystąpienie kolizji z planowanymi lub równolegle prowadzonymi przez inne podmioty inwestycjami. W takim przypadku zmiany w umowie zostaną ograniczone do zmian koniecznych powodujących uniknięcie lub usunięcie kolizji.
10. Wystąpienie opóźnień w dokonaniu określonych czynności lub ich zaniechania przez właściwe organy administracji, które nie są następstwem okoliczności, za które wykonawca ponosi odpowiedzialność.
11. Wystąpienie opóźnień lub sprzeciwów w wydawaniu decyzji, zezwoleń, uzgodnień, itp., do wydania których właściwe organy są zobowiązane na mocy przepisów prawa, jeżeli opóźnienie przekroczy okres, przewidziany w przepisach prawa, w którym ww. decyzje powinny zostać wydane oraz sytuacje te nie są następstwem okoliczności, za które wykonawca ponosi odpowiedzialność.
12. Wystąpienie braku możliwości wykonania robót z powodu niedopuszczenia do ich wykonywania przez uprawniony organ lub nakazania ich wstrzymania przez uprawniony organ, z przyczyn niezależnych od wykonawcy.
13. Wystąpienie działania siły wyższej uniemożliwiającej wykonanie przedmiotu umowy zgodnie z postanowieniami umowy. Za siłę wyższą uważa się zdarzenie zewnętrzne, którego skutków nie da się przewidzieć ani im zapobiec. W szczególności za siłę wyższą będzie się uważać działanie przyrody, takie jak np.: huragan, trzęsienie ziemi, powódź, oraz inne zdarzenia takie jak np.: wojna, zamieszki, strajk generalny, epidemia, działania legislacyjne władz powodujące niemożność wykonania umowy.
14. Działanie osób trzecich uniemożliwiających wykonanie prac, które to działanie nie jest konsekwencją winy którejkolwiek ze stron.
15. niemożności wykonania robót z powodu braku dostępności do miejsc niezbędnych do ich wykonania z przyczyn niezawinionych przez wykonawcę.
16. wystąpienie innych opóźnień lub przestojów z przyczyn niezawinionych przez wykonawcę.
17. Zamawiający dopuszcza zmianę wynagrodzenia umownego w przypadku:
18. Zmiany przez władzę ustawodawczą określonej w umowie stawki podatku od towarów i usług lub podatku akcyzowego VAT w trakcie realizacji niniejszej umowy. Podatek VAT będzie naliczany w wartościach wynikających z przepisów obowiązujących w dniu wystawienia faktury z jednoczesnym dokonaniem przez strony inwentaryzacji robót według stanu na dzień poprzedzający wystawienie faktury po wejściu w życie zmienionych przepisów. Jednocześnie kwota brutto wynagrodzenia umownego, określona w umowie, zostanie aneksem do umowy odpowiednio zmieniona.
19. Dokonania końcowego rozliczenia wykonanych robót,
20. W związku z robotami podobnymi, dodatkowymi, zaniechanymi i zamiennymi.
21. Zamawiający dopuszcza inne zmiany postanowień umowy, takie jak:
22. Zmiany technologii wykonywania robót i/lub rodzaju materiałów, z których będą wykonane roboty budowlane, w szczególności w przypadku zaprzestania produkcji materiału bądź wycofania i wprowadzenia przez producenta materiału o parametrach i cechach użytkowych lepszych lub jakościowo wyższych lub technologicznie nowszych albo właściwszych w zaistniałej sytuacji. Zmiana rodzaju materiałów wymaga pisemnej akceptacji zamawiającego, uzyskanie której wymaga przedstawienia przez wykonawcę szczegółowego uzasadnienia zmiany wraz z pisemnym potwierdzeniem producenta nowych materiałów. Zmiana rodzaju materiałów i/lub technologii realizacji, jeśli nie powoduje zmiany wynagrodzenia nie wymaga sporządzenia aneksu do umowy.
23. Zmiana osób, które będą uczestniczyły w wykonywaniu umowy, na skutek np. rozwiązania umowy, śmierci, choroby lub innych zdarzeń losowych, niewywiązywania się z obowiązków wynikających z umowy lub jeżeli zmiana ta stanie się konieczna z jakichkolwiek innych przyczyn, np. rezygnacji z pełnienia określonej funkcji. Zmiana osób, które będą uczestniczyć w wykonywaniu przedmiotu umowy może nastąpić po uzyskaniu pisemnej zgody zamawiającego i spełnieniu przez te osoby warunków SWZ.
24. Zmiana umowy w zakresie podwykonawców, za uprzednią zgodą zamawiającego, tj.:
25. zmiany części zamówienia, którą Wykonawca zamierzał zlecić podwykonawcom,
26. rezygnacja z planowanego podwykonawstwa,
27. zmiana podwykonawcy wskazanego w ofercie na etapie realizacji robót,
28. wprowadzenie podwykonawcy w przypadku gdy wykonawca oświadczył w ofercie, iż wykona przedmiot zamówienia bez udziału podwykonawców,
29. zmiana sposobu rozliczania umowy lub dokonywania płatności na rzecz wykonawcy na skutek np. zmian zawartej przez zamawiającego umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia,
30. zmiany przepisów związanych z przedmiotem umowy,
31. zmiana wynikająca z przejęcia zobowiązań przez zamawiającego względem podwykonawców Wykonawcy,
32. Warunki wprowadzenia zmian w umowie:
33. Każdy wniosek o zmianę zapisów umowy winien być przedłożony przez wykonawcę pisemnie wraz ze szczegółowym uzasadnieniem zmiany. Ciężar dowodu zmiany spoczywa na wykonawcy,
34. Zmiana umowy może nastąpić wyłącznie w formie pisemnego aneksu pod rygorem nieważności.
35. Wszystkie powyższe postanowienia w ust. 1-4 stanowią katalog zmian, na które zamawiający może wyrazić zgodę. Nie stanowią jednocześnie zobowiązania do wyrażenia takiej zgody.

**§ 12**

**GWARANCJA I RĘKOJMIA**

1. Wykonawca:
2. Udziela gwarancji jakości i rękojmi za wady na wykonane roboty budowlane na okres …...…… miesięcy, w tym na zastosowane materiały i urządzenia,
3. Zobowiązuje się w okresie trwania gwarancji do przystąpienia do usunięcia uszkodzenia, usterki lub awarii w zakresie robót budowlano-montażowych w ciągu 5 dniod zgłoszenia zdarzenia za pomocą poczty elektronicznej,
4. Zobowiązuje się do wymiany na swój koszt materiału lub urządzenia na nowy, gdy liczba jego napraw gwarancyjnych przekroczy 3 zdarzenia,
5. Przedłuży okres gwarancji o czas naprawy.
6. Wykonawca zwolniony jest z obowiązku wymiany materiału na nowy, jeżeli przyczyny uszkodzenia są skutkiem jego nieprawidłowej eksploatacji.
7. Wykonawca zobowiązuje się do usunięcia w ramach gwarancji wszystkich wad i usterek stwierdzonych przez zamawiającego, o których został zawiadomiony przez zamawiającego przed upływem okresu gwarancyjnego.
8. Bieg terminu gwarancji i rękojmi rozpoczyna się w dniu następnym po odbiorze końcowym umowy.
9. Wykonawca jest odpowiedzialny wobec zamawiającego za wady zmniejszające wartość przedmiotu umowy. Taka sama odpowiedzialność obciąża wykonawcę w przypadku, gdy w przedmiocie umowy wystąpią wady w realizacji powodujące ograniczenie celów, dla których przedmiot ten miał być przeznaczony.

**§ 13**

**PRZEGLĄDY W OKRESIE GWARANCJI**

1. Przed upływem okresu gwarancji zamawiający może wyznaczyć terminy na dokonanie przeglądu robót wykonanych w ramach realizacji przedmiotu umowy.
2. Niezależnie od przeglądów w okresie gwarancji, w razie stwierdzenia w okresie gwarancji istnienia wad nie nadających się do usunięcia, zamawiający może:
3. jeżeli wady umożliwiają użytkowanie części przedmiotu umowy zgodnie z przeznaczeniem, żądać zwrotu wynagrodzenia odpowiednio do utraconej wartości użytkowej i technicznej tej części przedmiotu umowy,
4. jeżeli wady uniemożliwiają użytkowanie części przedmiotu umowy zgodnie z przeznaczeniem– żądać wykonania części przedmiotu umowy po raz drugi.

**§ 14**

**ZABEZPIECZENIE NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY**

1. Wykonawca wniósł przed podpisaniem umowy, zabezpieczenie należytego jej wykonania w wysokości do 5%ceny całkowitej podanej w ofercie tj. na kwotę: ………………………. zł. słownie: …………………………………………………………… w formie ….......................................................
2. W przypadku nienależytego wykonania zamówienia lub nieusunięcia wad przedmiotu umowy, zabezpieczenie wraz z powstałymi odsetkami staje się własnością zamawiającego i będzie wykorzystywane do zgodnego z umową wykonania przedmiotu umowy oraz do pokrycia roszczeń z tytułu rękojmi i gwarancji za wady lub ewentualnych kar umownych.
3. Zamawiający zwraca 70 % zabezpieczenia w terminie 30 dniod dnia wykonania zamówienia i uznania przez zamawiającego za należycie wykonane.
4. Kwota pozostawiona na zabezpieczenie roszczeń z tytułu gwarancji i rękojmi za wady nie może przekraczać 30%wysokości zabezpieczenia.
5. Kwota, o której mowa w ust. 4, jest zwracana nie później niż w 15 dniupo upływie okresu gwarancji i rękojmi za wady.
6. W przypadku przedłużenia się terminu realizacji przedmiotu umowy, wykonawca będzie zobowiązany do przedłużenia ważności zabezpieczenia należytego wykonania umowy.
7. W przypadku nie wykonania czynności przewidzianych w ust. 6 zamawiający będzie uprawniony wedle swojego wyboru do:
8. zrealizowania wniesionego zabezpieczenia należytego wykonania umowy na poczet ustanowienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy na przedłużony okres realizacji przedmiotu umowy,

albo

1. potrącenia z wynagrodzenia kwoty stanowiącej równowartość zabezpieczenia należytego wykonania umowy na poczet ustanowienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

**§ 15**

1. Przez podmiot udostępniający zasoby należy rozumieć: podmiot, o którym mowa w art. 118 ust. 1 ustawy PZP, na którego zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej, polega wykonawca, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych.
2. Zgodnie z ofertą wykonawcy, podmiot udostepniający zasoby, tj. …………….……… będzie uczestniczył w wykonywaniu zamówienia w następującym zakresie: ……………………………………………
3. W przypadku gdy wykonawca na etapie postępowania o udzielenie zamówienia, celem wykazania spełnienia warunków udziału w postępowaniu, polegał na zasobach podmiotu udostępniającego zasoby, późniejsza zmiana albo rezygnacja z zasobów podmiotu udostępniającego zasoby będzie możliwa, jeżeli wykonawca wykaże zamawiającemu, iż proponowany inny podmiot udostepniający zasoby lub wykonawca samodzielnie spełnia je w stopniu nie mniejszym niż wymagany w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego.

**§ 16**

1. Wykonawca zobowiązany jest do zawarcia na własny koszt umów ubezpieczenia z tytułu odpowiedzialności cywilnej na czas realizacji robót objętych umową na sumę gwarancyjną co najmniej 300 000,00 zł.
2. Ubezpieczeniu podlegają w szczególności:
3. Roboty objęte umową, urządzenia oraz wszelkie mienie ruchome związane bezpośrednio z wykonawstwem robót,
4. odpowiedzialność cywilna za wszelkie szkody (materialne i osobowe) oraz następstwa nieszczęśliwych wypadków dotyczące pracowników i osób trzecich, a powstałe na terenie budowy między innymi w związku z prowadzonymi robotami, ruchem pojazdów mechanicznych itp.

**§ 17**

**INTERPRETACJA UMOWY**

1. W sprawach nieuregulowanych niniejszą umową stosuje się przepisy ustaw: ustawa Prawo zamówień publicznych, ustawa Prawo budowlane oraz Kodeksu cywilnego, o ile przepisy ustawy Prawo zamówień publicznych nie stanowią inaczej.
2. Wszelkie spory, mogące wyniknąć z tytułu niniejszej umowy, które nie mogą być rozstrzygnięte polubownie, będą przekazywane do rozpatrzenia przez sąd właściwy miejscowo dla siedziby zamawiającego.
3. Wykonawca nie ma prawa do przeniesienia wierzytelności wynikających z niniejszej umowy na rzecz osób trzecich.
4. Postanowienia umowy mają charakter rozłączny. W przypadku, gdy jedno lub więcej   
   z postanowień umowy okaże się nieskuteczne, nieważne lub niewykonalne, nie narusza to skuteczności pozostałych postanowień. W miejsce nieskutecznego lub niewykonalnego postanowienia obowiązuje jako uzgodnione takie postanowienie, które możliwie blisko odpowiada gospodarczemu celowi postanowienia nieskutecznego, nieważnego względnie niewykonalnego. Podobne obowiązuje w przypadku luk w powyższych postanowieniach.
5. Jeżeli Strony w trakcie obowiązywania umowy stwierdzą błąd pisarski, oczywistą omyłkę, niezamierzone przeoczenia, usterkę w tekście wówczas strony zobowiązują się podjąć działania w celu poprawy, uzupełnienia umowy w tym zakresie. Poprawienie błędu pisarskiego, oczywistej omyłki, przeoczenia lub usterki w tekście nie może prowadzić do wytworzenia treści niezgodnej   
   z pozostałymi postanowieniami umowy w tym zakresie.
6. Wykonawca oświadcza, że szczegółowo i wnikliwie zapoznał się z treścią niniejszej umowy i nie budzi ona jego wątpliwości, w pełni akceptuje postanowienia umowy i nie ma co do żadnego z nich zastrzeżeń, a podpisując umowę świadomie wyraża zgodę na jej treść i w pełni respektując jej zapisy zobowiązuje się do jej realizacji.

**§ 18**

**RODO**

1. Wykonawca oświadcza, że zapoznał się ze szczegółową klauzulą informacyjną o wypełnieniu przez administratora danych osobowych zgodnie z art. 13 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE - ogólne rozporządzenie o ochronie danych - (Dz. U.UE.L. z 04.05.2016)
2. Zamawiający oświadcza, iż w przypadku powierzenia mu danych osobowych osób fizycznych przez wykonawcę będzie w pełnym zakresie przestrzegać przepisów rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE - ogólne rozporządzenie o ochronie danych - (Dz. U.UE.L. z 2016 Nr 119 poz. 1).

**§ 19**

**POSTANOWIENIA KOŃCOWE**

Umowę sporządzono w 3 jednobrzmiących egzemplarzach, 2 egzemplarze dla zamawiającego, 1 egzemplarz dla wykonawcy.

**ZAMAWIAJĄCY: WYKONAWCA:**

Załącznik nr 4 do SWZ

**FORMULARZ OFERTY**

**OFERTA**

**do Gminy Gołcza**

**Gołcza 80, 32-075 Gołcza**

**Nawiązując do ogłoszenia o zamówieniu w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na:**

**Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy**

imię: ……………………………………………………..…………

nazwisko: ……………………………………………..…………

podstawa do reprezentacji: ………………………………

działając w imieniu i na rzecz

.................................................................................................................................................................

*Uwaga: w przypadku składania oferty przez podmioty występujące wspólnie podać poniższe dane wszystkich wspólników spółki cywilnej lub członków konsorcjum*

nazwa (firma): …………………………………………………………………………………………………………………………………..

adres siedziby : ……………………………………………………………………………….………………………………………………..

numer KRS: …….………………………………..

REGON: …….………………………………..

NIP: ………………..…………………….

będącego mikro \*, małym\*, średnim\* przedsiębiorstwem

*\*- niepotrzebne przekreślić*

*Uwaga:*

*Definicja mikro, małego i średniego przedsiębiorcy znajduje się w art. 104 – 06 ustawy z dnia 2 lipca 2004 r. o swobodzie działalności gospodarczej (Dz. U. z 2015 r. poz. 584 zw zm.)*

* + - 1. **SKŁADAMY OFERTĘ** na wykonanie przedmiotu zamówienia zgodnie ze Specyfikacja Warunków Zamówienia dla niniejszego postępowania.
      2. **OŚWIADCZAMY,** że zapoznaliśmy się ze Specyfikacją Warunków zamówienia oraz wyjaśnieniami i zmianami SWZ przekazanymi przez Zamawiającego i uznajemy się za związanych określonymi w nich postanowieniami i zasadami postępowania.
      3. **OFERUJEMY** wykonanie przedmiotu zamówienia za **cenę brutto: ………………………. zł** (słownie złotych: …………………………………………..…………..)

zgodnie z załączonym do oferty Kosztorysem ofertowym.

* + - 1. **INFORMUJEMY**, że:

1. wybór oferty **nie będzie** prowadzić do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego \*
2. wybór oferty **będzie** prowadzić do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego w odniesieniu do następujących towarów/ usług (w zależności od przedmiotu zamówienia): ………………………………...........,

Wartość towaru/ usług (w zależności od przedmiotu zamówienia) powodująca obowiązek podatkowy u zamawiającego to ……………………………zł netto).

Zgodnie z wiedzą Wykonawcy, zastosowanie będzie miała następująca stawka podatku od towarów i usług ……………. % \*

\* *nie potrzebne przekreślić*

* + - 1. **ZAMIERZAMY** powierzyć podwykonawcom wykonanie następujących części zamówienia: ……………………………….………………………

**Zamierzamy** powierzyć wykonanie części zamówienia następującym podwykonawcom(podać nazwy podwykonawców, jeżeli są już znani):…………………………………………………………………………………

\*niepotrzebne przekreślić

* + - 1. Zobowiązujemy się do realizacji zamówienia w terminie określonym w SWZ.
      2. **OFERUJEMY ………….. miesięczny okres gwarancji jakości i rękojmi za wady** na wykonane roboty budowlane, w tym na zastosowane materiały i urządzenia.

**Uwaga: proszę wypełnić o informacje zawarte w rozdz. 14 SWZ - kryterium oceny ofert**

* + - 1. **AKCEPTUJEMY** warunki płatności określone przez Zamawiającego w SWZ.
      2. **JESTEŚMY** związani ofertą przez czaswskazany w SWZ.

Na potwierdzenie powyższego wnieśliśmy wadium w wysokości ………….…….. zł w formie …………………………………………………..

* + - 1. **OŚWIADCZAMY,** iż informacje i dokumenty zawarte w odrębnym, stosownie oznaczonym i nazwanym załącznik ………………. *(należy podać nazwę załącznika)* stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, co wykazaliśmy w załączniku do oferty …………….…… *(należy podać nazwę załącznika)* i zastrzegamy, że nie mogą być one udostępnianie.
      2. **OŚWIADCZAMY,** że zapoznaliśmy się z projektowanymi postanowieniami umowy określonymi w SWZ i zobowiązujemy się, w przypadku wyboru naszej oferty, do zawarcia umowy zgodnej z niniejszą ofertą, na warunkach określonych w SWZ, w miejscu i terminie wyznaczonym przez Zamawiającego.
      3. **OŚWIADCZAMY**, że wypełniłem obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 RODO*[[1]](#footnote-1)* wobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośrednio pozyskałem w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia publicznego w niniejszym postępowaniu i których dane zostały przekazane Zamawiającemu w ramach zamówienia.[[2]](#footnote-2)
      4. **UPOWAŻNIONYM DO KONTAKTU** w sprawie przedmiotowego postepowania jest:

Imię i nazwisko: ……………………………………………………..**,** tel. …………….…., e-mail: ……………………….…….

* + - 1. **SPIS dołączonych oświadczeń i dokumentów** (należy wymienić wszystkie złożone oświadczenia i dokumenty itp.):

…………………………………………………….……………………………..….

…………………………………………………….……………………………..….

…………………………………………………….……………………………..….

Załącznik nr 5 do SWZ

**OŚWIADCZENIE**

**o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp**

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn.: **Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy**

Ja/My:

.................................................................................................................................................................

*(imię i nazwisko osoby/osób upoważnionej/-ych do reprezentowania)*

działając w imieniu i na rzecz:

.................................................................................................................................................................

*(nazwa Wykonawcy/ Wykonawców wspólnie ubiegającego/-ych się o udzielenie zamówienia / Podmiotu udostępniającego zasoby)*

1. oświadczam/-my, że ww. podmiot nie podlega wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 108 ust. 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych;
2. oświadczam/-my, że wobec ww. podmiotu zachodzą przesłanki wykluczenia z postępowania określone w art. …………. ustawy Pzp. Jednocześnie oświadczam, że w związku z ww. okolicznością, podjąłem środki naprawcze, o których mowa w art. 110 ustawy Pzp, tj.: ………………………………………………………………………………………….…………………………………….……………;
3. oświadczam/-my, że ww. podmiot spełnia warunki udziału w postępowaniu określone przez Zamawiającego w rozdz. 5 SWZ; \*
4. oświadczam/-my, że w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu, określonych przez Zamawiającego w SWZ, polegam na zdolnościach następujących podmiotów udostępniających zasoby ………………………….…… *(podać nazwę/y podmiotu/ów)*, w następującym zakresie ……………………. *(podać zakres udostępnianych zasobów)*; \*
5. oświadczamy/-my, że ww. podmiot udostępniający zasoby spełnia warunki udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby; \*\*
6. oświadczam/-my, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia Zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

……………..…… dnia ………….

podpis

*\* - wypełnia tylko Wykonawca/ Wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia*

*\*\* - wypełnia tylko Podmiot udostępniający zasoby*

Załącznik nr 6 do SWZ

**ZOBOWIĄZANIE PODMIOTU**

**Do oddania do dyspozycji Wykonawcy niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia**

Uwaga:

Zamiast niniejszego formularza można przedstawić inne dokumenty, w szczególności:

1. zobowiązanie podmiotu, o którym mowa w art. 118 ust. 4 ustawy Pzp sporządzone o własny wzór
2. inne dokumenty stanowiące dowód, ze Wykonawca realizujący zamówienie będzie dysponował niezbędnymi zasobami podmiotów w stopniu umożliwiającym należyte wykonanie zamówienia publicznego oraz, że stosunek łączący Wykonawcę z tymi podmiotami będzie gwarantował rzeczywisty dostęp do ich zasobów, określające w szczególności:
3. zakres dostępnych Wykonawcy zasobów podmiotu udostępniającego zasoby,
4. sposób i okres udostępnienia Wykonawcy i wykorzystania przez niego zasobów podmiotu udostępniającego te zasoby przy wykonywaniu zamówienia;
5. czy i w jakim zakresie podmiot udostępniający zasoby, na zdolnościach którego wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje roboty budowlane lub usługi, których wskazane zdolności dotyczą.

Ja/My:

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………

*imię i nazwisko osoby/ób upoważnionej/yh do reprezentowania Podmiotu, stanowisko (właściciel, prezes zarządu, członek zarządu, prokurent, upełnomocniony reprezentant itp.)*

działając w imieniu i na rzecz:

.................................................................................................................................................................

*(nazwa Podmiotu)*

Zobowiązuje się do oddania nw. zasobów:

.................................................................................................................................................................

*(określenie zasobu)*

Do dyspozycji Wykonawcy:

.................................................................................................................................................................

*(nazwa Wykonawcy)*

na potrzeby realizacji zamówienia pod nazwą:

.................................................................................................................................................................

Oświadczam/-my, iż:

1. udostępniam Wykonawcy ww. zasoby, w następującym zakresie:

......................................................................................................................................................

......................................................................................................................................................

1. sposób i okres udostępnienia Wykonawcy i wykorzystania przez niego zasobów podmiotu udostepniającego te zasoby przy wykonywaniu zamówienia bezie następujący:

......................................................................................................................................................

......................................................................................................................................................

1. zrealizuję / nie zrealizuje \* roboty budowlane / usługi, których ww. zasoby (zdolności) dotyczą, w zakresie:

......................................................................................................................................................

......................................................................................................................................................

(pkt c) odnosi się do warunków udziału w postepowaniu dotyczących kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia

Zobowiązując się do udostępnienia zasobów, odpowiadam solidarnie z ww. Wykonawcą, który polega na mojej sytuacji finansowej lub ekonomicznej, za szkodę poniesioną przez Zamawiającego powstała wskutek nieudostępnienia tych zasobów, chyba ze za nieudostępnienie zasobów nie ponoszę winy.

……………..…… dnia ………….

podpis

Załącznik nr 7 do SWZ

**OŚWIADCZENIE**

**Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia w zakresie, o którym mowa w art. 117 ust. 4 ustawy Pzp**

W związku z prowadzonym postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego pn.: **Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gołczy**

**Ja/My:**

.................................................................................................................................................................

*(imię i nazwisko osoby/osób upoważnionej/-ych do reprezentowania Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia)*

**w imieniu Wykonawcy:**

.................................................................................................................................................................

*(wpisać nazwy (firmy) Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia)*

**Oświadczam/-my**, iż następujące roboty budowlane/usługi/dostawy \* wykonają poszczególni Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia:

Wykonawca (nazwa): …………………………. Wykona: …………………………………….. \*\*

Wykonawca (nazwa): …………………………. Wykona: …………………………………….. \*\*

……………..…… dnia ………….

podpis

*\* - dopasować odpowiednio*

*\*\* - należy dostosować do ilości Wykonawców w konsorcjum*

Załącznik nr 8 do SWZ

……………………………………………..

*(nazwa i adres wykonawcy)*

**Wykaz robót budowlanych**

potwierdzający spełnianie warunku, o którym mowa w rozdziale 5 ust. 2.4.1 SWZ

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Lp. | Nazwa zamówienia  i zakres robót | Wartość robót | Data i miejsce wykonania | Zamawiający | Wykonawca robót |
| 1. |  |  |  |  |  |
| 2. |  |  |  |  |  |

Do wykazu należy załączyć dokumenty potwierdzające, że w/w roboty budowlane zostały wykonane należycie.

Załącznik nr 9 do SWZ

……………………………………………..

*(nazwa i adres wykonawcy)*

**Wykaz osób,**

**skierowanych przez wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego**

potwierdzający spełnianie warunku, o którym mowa w rozdziale 5 pkt 2.4.2 SWZ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| L.p. | Imię i nazwisko osoby, która będzie uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia | Zakres wykonywanych czynności,  uprawnienia niezbędne do wykonania zamówienia publicznego | Informacja o podstawie dysponowania wymienioną osobą przez Wykonawcę  (pracownik własny – np. umowa o pracę, umowa zlecenie) / pracownik oddany do dyspozycji przez inny podmiot)\* |
| 1. |  |  |  |
| 2. |  |  |  |
| 3. |  |  |  |

Oświadczam, że ww. osoby, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia posiadają wymagane uprawnienia budowlane, zgodnie z warunkami określonymi w ogłoszeniu o zamówieniu i Specyfikacji Warunków Zamówienia oraz w przypadku wyboru naszej oferty dokumenty w postaci uprawnień oraz zaświadczenia o wpisie do właściwej izby inżynierów budownictwa zostaną przekazane Zamawiającemu przed podpisaniem umowy.

1. *- rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1).* [↑](#footnote-ref-1)
2. *- W przypadku gdy wykonawca nie przekazuje danych osobowych innych niż bezpośrednio jego dotyczących lub zachodzi wyłączenie stosowania obowiązku informacyjnego, stosownie do art. 13 ust. 4 lub art. 14 ust. 5 RODO treści oświadczenia wykonawca nie składa (usunięcie treści oświadczenia np. przez jego wykreślenie).* [↑](#footnote-ref-2)